
Rada Miejska Nowa Słupia 
Radni-Sesja 

Protokół nr 1/2021 

XXXIX Sesja w dniu 28 stycznia 2021  

Obrady rozpoczęto 28 stycznia 2021 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 15:34 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Stanisław Cisłowski 

2. Bartosz Dutkiewicz 

3. Marcin Grzegorski 

4. Ryszard Karpiński 

5. Robert Klefas 

6. Sylwester Kozłowski 

7. Dawid Marzec 

8. Halina Misiurska 

9. Łukasz Nowak 

10. Ewa Pastuszyńska 

11. Rafał Piasecki 

12. Grzegorz Rapcia 

13. Jerzy Roman 

14. Adam Sałata 

15. Lidia Wiącek 

1. Otwarcie sesji. 
 
Przewodniczący Rafał Piasecki otworzył obrady a następnie przywitał przybyłych gości. 
 

 

2. Stwierdzenie quorum, przedstawienie porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rafał Piasecki na podstawie listy obecności stwierdził quorum oraz oznajmił, że 

dzisiejsze obrady będą prawomocne. 

 

 

Głosowano w sprawie: 
Sprawdzenie obecności.  

 

Wyniki głosowania 
OBECNY: 12, NIEOBECNY: 3 

 

Wyniki imienne: 

OBECNY (12) 

Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Ryszard Karpiński, Robert Klefas, Dawid Marzec, 

Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Ewa Pastuszyńska, Rafał Piasecki, Grzegorz Rapcia, Jerzy 



Roman, Lidia Wiącek 

NIEOBECNY (3) 

Marcin Grzegorski, Sylwester Kozłowski, Adam Sałata 

 
Przewodniczący Rafał Piasecki odczytał porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji.  

2. Stwierdzenie quorum, przedstawienie porządku obrad. 

3. Przedstawienie protokołu z XXXVIII sesji Rady Miejskiej z dnia 30 grudnia 2020r. 

4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z prac pomiędzy sesjami. 

5. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Miejskiej z działań pomiędzy sesjami.  

6. Zapoznanie się ze sprawozdaniami z pracy stałych Komisji Rady Miejskiej w Nowej Słupi w 

2020 roku:  

1) Komisji Gospodarki Mieszkaniowej, 

2) Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Spraw Społecznych, 

3) Komisji Budżetu i Rolnictwa 

4) Komisji Rewizyjnej 

5) Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

7. Zapoznanie się ze sprawozdaniem z pracy Rady Miejskiej w Nowej Słupi w 2020r. 

8. Podjęcie uchwał: 

1) w  sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowa Słupia na lata 

2021-2039, 

2) w sprawie zmian w budżecie Gminy Nowa Słupia na 2021 rok, 

3) w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVI/22/2020 Rady Miejskiej w Nowej Słupi z dnia 

7 kwietnia 2020 r. w sprawie zaciągnięcia długoterminowych pożyczek w 

Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Kielcach, 

4) w sprawie wyboru przedstawicieli Rady Miejskiej w Nowej Słupi do Gminnej Rady 

Działalności Pożytku Publicznego 

5) w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi i ustalenia stawki tej opłaty oraz zwolnienia w części z opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych 

budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące 

odpady komunalne w kompostowniku przydomowym 

6) w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości, 

7) w sprawie uchwalenia „Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 

wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych będących  w posiadaniu Gminy Nowa 

Słupia na lata 2021-2023”, 

8) w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXVI/87/20 Rady Miejskiej w Nowej Słupi z dnia 

27 listopada 2020 r. w sprawie udzielenia z budżetu Gminy pomocy finansowej w 

formie dotacji celowej dla Województwa Świętokrzyskiego na wykonanie przez 

Świętokrzyski Zarząd Dróg Wojewódzkich w Kielcach zadania pn.: Opracowanie 

dokumentacji projektowej dla zadania pn.: „Budowa ciągu pieszo – rowerowego 

jednostronnego w ciągu DW751 za rowem, szer. 3,0 m od km 18 + 750 

(skrzyżowania m. Dąbrowa Górna) do km ok. 26 + 700 (m. Mirocice) dł. 7,8 km”, 

9) w sprawie wstępnej lokalizacji przystanków komunikacyjnych w ciągi drogi 

powiatowej, 

10) w sprawie przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Miejskiej w Nowej Słupi na 

rok 2021, 

11) w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Nowej Słupi 

na rok 2021 

9. Sprawy różne. 



10. Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący Rafał Piasecki złożył następujące wnioski formalne : 

1. zdjęcia z porządku obrad w punkcie 8 Podjęcie uchwał podpunktu 4) projektu uchwały w 

sprawie wyboru przedstawicieli Rady Miejskiej w Nowej Słupi do Gminnej Rady 

Działalności Pożytku Publicznego. 

2. zdjęcia z porządku obrad w punkcie 8 Podjęcie uchwał podpunktu 10) projektu uchwały w 

sprawie przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Miejskiej w Nowej Słupi na 2021 rok 

3. zdjęcia z porządku obrad w punkcie 8 Podjęcie uchwał podpunktu 11) projektu uchwały w 

sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Nowej Słupi na 2021 

rok. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
zdjęcia z porządku obrad w punkcie 8 Podjęcie uchwał podpunktu 4) projektu uchwały w 

sprawie wyboru przedstawicieli Rady Miejskiej w Nowej Słupi do Gminnej Rady 

Działalności Pożytku Publicznego.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Ryszard Karpiński, Robert Klefas, Dawid Marzec, 

Ewa Pastuszyńska, Rafał Piasecki, Grzegorz Rapcia, Jerzy Roman, Adam Sałata 

PRZECIW (1) 

Łukasz Nowak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Halina Misiurska, Lidia Wiącek 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Grzegorski, Sylwester Kozłowski 

 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
zdjęcia z porządku obrad w punkcie 8 Podjęcie uchwał podpunktu 10) projektu uchwały w 

sprawie przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Miejskiej w Nowej Słupi na 2021 rok.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Ryszard Karpiński, Robert Klefas, Dawid Marzec, 

Ewa Pastuszyńska, Rafał Piasecki, Jerzy Roman, Adam Sałata 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Grzegorz Rapcia, Lidia Wiącek 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Grzegorski, Sylwester Kozłowski 



 

 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
zdjęcia z porządku obrad w punkcie 8 Podjęcie uchwał podpunktu 11) projektu uchwały w 

sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Nowej Słupi na 2021 

rok.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Ryszard Karpiński, Robert Klefas, Dawid Marzec, 

Ewa Pastuszyńska, Rafał Piasecki, Grzegorz Rapcia, Jerzy Roman, Adam Sałata 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Lidia Wiącek 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Grzegorski, Sylwester Kozłowski 

 
Przewodniczący Rafał Piasecki poinformował, że porządek obrad będzie realizowany zgodnie z 

wprowadzonymi zmianami. 

Więcej uwag ani pytań nie zgłoszono. 

 

 

3. Przedstawienie protokołu z XXXVIII sesji Rady Miejskiej z dnia 30 grudnia 2020r. 
 

 
Uwag do protokołu nie zgłoszono. 

 

 

4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z prac pomiędzy sesjami. 
 

Dziękuję panie przewodniczący ponownie witam wysoką radę . Witam również mieszkańców 

którzy oglądają nas poprzez przekazy elektroniczne. Sprawozdanie z prac pomiędzy sesjami 

od 30 grudnia do 28 stycznia . 4 stycznia brałem udział w uroczystym otwarciu 

wyremontowanego ośrodka zdrowia w Rudkach. W tym miejscu korzystając z okazji i 

kontaktu z mieszkańcami oraz radą chciałbym bardzo serdecznie podziękować wszystkim 

osobom które były zaangażowane w prawidłowe przeprowadzenie tego remont u. Począwszy 

od Pani Dyrektor i pracowników naszej służby zdrowia , poprzez pracowników naszego 

urzędu gminy, którzy przeprowadzali nadzór również serdeczne podziękowania należą się 

firmie która wykonywała ten remont. Firma pochodzi z naszego, z naszej gminy . Remont 

został przeprowadzony mam nadzieję znaczy mam nadzieję , że żadnych usterek oczywiście 

w trakcie nie będzie ale tak jak został odbierany budynek wszyscy podkreślali że wysoka 

jakość wykonanych prac życzyłbym sobie żeby wszystkie tak inwestycje były wykonywane. 

Także bardzo serdecznie w tym miejscu dziękuję wszystkim osobom które przyczyniły się do 

tego , że prawidłowo przebiegł proces budowlany i został oddany do użytku budynek który 

już w tej chwili służy mieszkańcom. 6 stycznia brałem udział wraz z zespołem Modrzewiaki 



w koncercie charytatywnym kolęd na Świętym Krzyżu. 8 stycznia podpisywałem umowę na 

modernizację oświetlenia w gminie Nowa Słupia z wykonawcą firmą dp-system z Łodzi. 11 

stycznia odbyłem spotkanie robocze z wojewodą świętokrzyskim Zbigniewem Koniusz m. 11 

stycznia udzielałem wywiadu prasowego dla gazety regionalnej Gazeta Ostrowiecka 12 

stycznia brałem udział w spotkaniu z komendantem miejskim Państwowej Straży Pożarnej w 

Kielcach 14 stycznia brał em udział w rozprawie sądowej w Sądzie Rejonowym w Ostrowcu 

Świętokrzyskim 14 stycznia brałem udział w spotkaniu roboczym z przedstawicielem 

wojewody oraz komendantem Miejskim Państwowej Straży Pożarnej w Kielcach. Było to s 

potkanie które dotyczyło szczepień przeciwko covid-19. 15 stycznia brałem udział w 

podsumowaniu półkolonii w szkole podstawowej w jeziorku. 15 stycznia spotkanie robocze z 

dyrektorem Kieleckiego oddziału PFRON Andrzejem Michalskim oraz w uroczystym 

odbiorze samochodu dla przewozu osób niepełnosprawnych który pozyskaliśmy poprzez 

PCPR Starostwa Powiatowego w Kielcach oraz z udziałem środków PFRON -u dla gminy 

Nowa Słupia . Chodzi oczywiście o busa dla przewożenia osób niepełnosprawnych. 18 

stycznia podpisałem umowę z firmą Bartosz na budowę studni wraz ze stacji uzdatniania 

wody w miejscowości Bartoszowiny . Jest to projekt jest to inwestycja w systemie zaprojektuj 

i wybuduj. 22 stycznia odbyłem spotkanie robocze z dyrektorami szkół prowadzonymi przez 

gminę jako organ prowadzący. 25 stycznia brałem udział w posiedzeniu stałych Komisji Rady 

Gminy, Rady Miejskiej przepraszam. 26 stycznia brałem udział w rozprawie sądowej w 

Sądzie Rejonowym w Ostrowcu Świętokrzyskim . 26 stycznia odbyłem wizytację placu 

budowy remontowanej hali sportowej w Nowej Słupi. 27 stycznia odbyłem spotkanie robocze 

z przedstawicielem firmy ubezpieczeniowej. Dziękuję bardzo Panie Przewodniczący.  

 

5. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Miejskiej z działań pomiędzy sesjami. 
 

Dziękujemy. Dziękuję bardzo panie Burmistrzu przechodzimy do punktu piątego 

sprawozdanie przewodniczącego Rady Miejskiej z działań pomiędzy sesjami. Sprawozdanie 

też długie nie będzie ponieważ przez covid który szaleje nie tylko w Polsce ale na całym 

świecie no wszystkie takie uroczystości są odwoływane i udział zarówno radnych jak i 

przewodniczącego jest bardzo ograniczony ,ale nie mniej jednak w dniu 6 stycznia byłem 

wraz z moim stępcą Bartkiem na koncercie charytatywnym na Świętym Krzyżu . 25 stycznia 

brałem udział w komisji statutowej. Również 25 stycznia w stałych Komisji Rady Miejskiej 

uczestniczyłem jak w miarę możliwości i potrzeby dyżurował e jest to w tej chwili dyżur 

zdalny więc pod telefonem. telefonów kilka zawsze jest w ciągu tego okresu czasu no i 

oczywiście pomagałem wprzygotowaniu dokumentów na dzisiejszą sesję i na komisje rady. 

Dziękuję bardzo. 

 

 

6. Zapoznanie się ze sprawozdaniami z pracy stałych Komisji Rady Miejskiej w Nowej 

Słupi w 2020 roku: 
 

 

1) Komisji Gospodarki Mieszkaniowej, 

 

Radny Łukasz Nowak 

Sprawozdanie z prac komisji Gospodarki Mieszkaniowej w 20 20 roku . Przedmiotem 

działalności komisji jest pomoc w wykonywaniu statusowych zadań Rady Gminy zwłaszcza 

w obszarach związanych z gospodarką mieszkaniową i komunalną oraz zgłaszanie i 

opiniowanie projektów uchwał wnoszonych pod obrady Rady Miejskiej w Nowej Słupi. 

Komisja w roku 2020 realizował zaplanowane zadania w następującym składzie: Nowak 



Łukasz przewodniczący Dawid Marzec członek Bartosz Dutkiewicz członek Ryszard 

Karpiński członek Lidia Wiącek człowiek. Komisja Gospodarki Mieszkaniowej i Komunalnej 

w 2020 roku obradowała na trzech posiedzeniach oraz 11 wspólnych posiedzeniach stałych 

Komisji Rady Miejskiej w Nowej Słupi. W trakcie posiedzeń komisja między innymi 

prowadziła dyskusja nad wieloletnią prognozą finansową gminy Nowa Słupia na lata 2020 

2034 oraz na d budżetem na rok 2020. Zapoznała się z realizacją programu usuwania azbestu 

i wyrobów zawierających azbest dla gminy Nowa Słupia na lata 2016 2032. Analizowała 

informacje dotyczące komunalnych lokali użytkowych i mieszkalnych. Zapoznała się z 

informacją o gospodarce odpadami komunalnymi. Prowadziła dyskusję z Towarzystwem 

Przyjaciół Rudek odnośnie lokalizacji utworzenia Izby Pamięci Rudek. Prowadziła dyskusje 

na temat gospodarki mieszkaniowej jej stanu i kierunku działania. Zapoznanie się z zakresem 

prac wynikających z corocznych przeglądów stanu technicznego . Prowadziła dyskusję  na 

temat projektu budżetu gminy na 2021 rok oraz wieloletniej prognozy finansowej gminy na 

lata 2021-2039. Komisja na bieżąco opiniowała wnioski dotyczące przydziału mieszkań . 

Komisja w 2020 roku przydzieliła jeden lokal mieszkalny . Dziękuję.  

 

 

2) Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Spraw Społecznych, 

 

 

Dziękuję Witam przez nie chciałbym przedstawić sprawozdanie z prac Komisji Oświaty 

Kultury zdrowia sportu i Spraw Społecznych w 2020 roku przedmiotem działalności jest 

pomoc w wykonywaniu statutowych zadań rady miejskiej obszarach związanych z oświatą i 

wychowaniem i kulturą oraz zgłaszanie i opiniowanie projektów uchwał noszony pod obrady 

rady miejskiej Nowa Słupia. Komisja w roku 2020 realizowała zaplanowane zadania w 

następującym składzie Przewodnicząca Lidia Wiącek oraz członkowie Marcin Grzegorski, 

Sylwester Kozłowski Robert Klefas Rafał Piasecki Bartosz Dutkiewicz. Komisja Oświaty 

Zdrowia Sportu i Spraw Społecznych w 2020 roku obradowała na jednym posiedzeniu w dniu 

16 marca 2020 roku oraz 11 wspólnych posiedzenia stałych Komisji Rady Miejskiej w Nowej 

Słupi . W trakcie posiedz eń komisja między prowadziła dyskusję nad wieloletnią prognozę 

finansową gminy Nowa Słupia na lata 2020 2034 oraz nad budżetem na 2020 rok . Zapoznała 

się ze sprawozdaniem finansowym samodzielnego publicznego Gminnego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w nowej Słupi oraz informacją na temat podstawowej opieki zdrowotnej i 

specjalistycznej na terenie gminy Nowa Słupia. Dyskutowała o działaniach mających na celu 

ograniczenie rozprzestrzeniania sie koronawirusa na terenie gminy Nowa Słupia . Prowadziła 

dyskusję na temat projektu budżetu gminy na 2021 rok oraz wieloletniej prognozy finansowej 

gminy na lata 2021-203 9 . Członkowie Komisji oprócz pracy wynikających z planu pracy 

interesowali się i uczestniczyli w miarę możliwości w uroczystościach rocznikach imprezach 

oficjalnych- i okolicznościowych organizowanych przez przedszkola, szkoły podstawowe, 

Gminny Ośrodek Kultury Sportu Turystyki oraz stowarzyszenia działające na terenie gminy 

Nowa Słupia . Dziękuję.  

 

 

3) Komisji Budżetu i Rolnictwa 

 

Dziękuję sprawozdanie z prac komisji budżetu i rolnictwa w 2020 roku. Przedmiotem 

działalności komisji jest pomoc w wykonywaniu statutowych zadań rady miejskiej zwłaszcza 

w obszarach związanych z budżetem ,gospodarką rolną oraz zgłaszanie i opiniowanie 

projektów uchwał wnoszonych pod obrady rady miejskiej w Nowej Słupi . Komisja w roku 

2020 realizowała zaplanowane zadanie w następującym składzie Grzegorz Rapcia 



przewodniczący komisji Halina Misiurska zastępca przewodniczącego oraz członkowie Ewa 

Pastuszyńska Rafał Piasecki Jerzy Roman. Komisja budżetu i rolnictwa w 2020 roku 

obradował a na dwóch posiedzenia dnia 21 maja 2020 roku oraz 23 grudnia 2020 roku oraz 

11 wspólnych posiedzenia stałych Komisji Rady Miejskiej w Nowej Słupi. W trakcie 

posiedzeń komisja między innymi opiniowania projekt budżetu gminy Nowa Słupia na 2020 

rok oraz projekt wieloletniej prognozy finansowej na lata 2020 2034 omówiła proponowane 

stawki podatków i opłat lokalnych na 2021 rok prowadziła dyskusję na temat projektu 

budżetu gminy na 2021 rok oraz wieloletni prognozy finansowej gminy na lata 2021-203 9. 

Omówiła materiały przewidziane na sesji rady miejskiej i  opiniował a przedstawione 

projekty uchwał. Dziękuję.  

 

 

 

4) Komisji Rewizyjnej 

 

Radny Dawid Marzec 
Bardzo dziękuje Panie Przewodniczący. Ja niestety nie mam możliwości włączenia kamery 

wyskakuje mi komunikat że że nie mogę włączyć ponieważ host blokuje kamery dlatego po 

prostu przeczytam . Sprawozdanie z prac. Komisja w roku 2020 realizowała zaplanowane 

zadania w następującym składzie Dawid Marzec Stanisław Cisłowski Łukasz Nowak Adam 

Sałata Sylwester Kozłowski Robert Klefas Ewa Pastuszyńska. Przedmiotem działalności 

komisji jest sprawowanie kontroli nad działalnością burmistrza , gminnych jednostek 

organizacyjnych i jednostek pomocniczych pod względem legalności gospodarności i 

rzetelności celowości. Komisja rewizyjna w 2020 roku obradowała na czterech posiedzeniach 

oraz 11 wspólnych posiedzeniach stałych Komisji Rady Miejskiej w Nowej Słupi . W trakcie 

posiedzenia komisja między innymi opiniował a do projektu budżetu gminy Nowa Słupia na 

2020 rok oraz projektu wieloletniej prognozy finansowej na 2020 2034 , przygotowała 

wnioski o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Nowa Słupia, kontrolowała 

prawidłowości prowadzenia egzekucji należności cywilnoprawnych w szczególności opłaty 

za wodę , ścieki oraz czynsz. Kontrolowała prawidłowość procesu sprzedaży wybranych 

nieruchomości gminnych. Prowadziła dyskusję na temat projektu budżetu gminy na 2021 rok 

oraz wieloletniej prognozy finansowej gminy na lata 2021-203 9 . W 2020 roku komisja 

przeprowadziła dwie kontrole pierwsza w zakresie prowadzenia egzekucji należności 

cywilnoprawnych w szczególności opłat za wodę i ścieki oraz czynsz. W wyniku kontroli nie 

stwierdzono nieprawidłowości. Protokół z kontroli został sporządzony w dwóch 

egzemplarzach jeden egzemplarz został przedstawiony burmistrzowi drugi zostanie dołączony 

do niniejszego sprawozdania stanowiąc akta kontroli . Podpunkt drugi w zakresie 

prawidłowości procesu sprzedaży wybranych nieruchomości gminnych z u wagi na 

oboszczenia jakie zostały wprowadzone w związku z przeciwdziałaniem rozprzestrzeniania 

się covid-19 nie została ukończona w roku 2020. Został sporządzony projekt protokołu który 

nie został zatwierdzony przez członków komisji rewizyjnej, przedmiot kontroli będzie 

tematem prac komisji roku 2 021. Dziękuję bardzo.  

 

 

 

5) Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

 

Radny Stanisław Cisłowski 

Sprawozdanie z prac komisji skarg wniosków i petycji w 2020 roku . W celu realizacji 

założeń przepisów ustawy Rady Miejskiej w Nowej Słupi swoją decyzją wyrażoną uchwałą 



numer 1 / 5/18 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 19 listopada 2018 roku powołała komisję 

skarg wniosków i petycji w następującym składzie Stanisław Cisłowski przewodniczący 

komisji Halina Misiurska członek, Grzegorz Rapcia członek Lidia Wiącek członek. 

Przedmiotem działania komisji jest udział w rozpatrywaniu przez radę miejską pierwsze skarg 

składanych na działalność burmistrza i gminnych jednostek organizacyjnych punkt 2 

wniosków składanych przez obywateli do rady miejskiej punkt 3 petycji składanych przez 

obywateli do Rady Miejskiej. Komisja skarg wniosków i petycji w 2020 roku obradował a na 

10 odrębnych posiedzeniach oraz 11 wspólnych posiedzeniach. W tym czasie do Rady 

Miejskiej wpłynęło 7 skarg oraz cztery petycję. Zbiorcza informacja o petycjach złożonych w 

2020 roku do Rady Miejskiej stanowi załącznik do niniejszego sprawozdania . Informacja ta 

również zgodnie z art. 14 ustawy z dnia 11 lipca 2014 roku o petycjach została zamieszczona 

na stronie internetowej Urzędu Miasta i Gminy w Nowej Słupi. W trakcie posiedzeń komisja 

między innymi opiniowała do projektu budżetu gminy Nowa Słupia na rok 2020 oraz projekt 

i wieloletniej prognozy finansowej na lata 222 34 umówiła proponowane stawki podatku i 

opłat lokalnych na 2020 rok na bieżąco za poznawała się ze skargami wnioskami petycją 

podejmowała oraz przedkłada radzie miejskiej w Słupi uchwały w sprawie rozpatrzenia 

Skargi petycji prowadziła dyskusję na temat projektu budżetu gminy na 2021 rok oraz 

wieloletniej prognozy finansowej na lata 2021-2030 9 komisja Dzięki za bardzo dobrą 

współpracę w przygotowaniu projektów uchwał sekretarz Miasta i Gminy oraz biurze obsługi 

rady  

 

 

 

7. Zapoznanie się ze sprawozdaniem z pracy Rady Miejskiej w Nowej Słupi w 2020r. 
 

Dziękuję bardzo to była ostatnia komisja Przechodzimy teraz do punktu 7 Niezapoznanie się 

ze sprawozdaniem z prac Rady Miejskiej w Nowej Słupi w 20 20 roku . Bardzo proszę o 

chwilę uwagi odczytam sprawozdanie z działalności Rady Miejskiej w Nowej Słupi w 2020 

roku. W 2020 rada miejska w Nowej Słupi obradowała zgodnie z planem pracy na 17 sesjach 

Rady Miejskiej w tym 8 sesjach nadzwyczajnych. Podczas posiedzeń uchwalono 109 uchwał. 

Radni zapoznali się z szeregiem informacji i sprawozdań które dotyczyły zagadnień z zakresu 

stan u realizacji zadań Oświatowych , sprawozdaniem finansowym samodzielnego 

publicznego gminnego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Nowej Słupi , przeciwdziałaniu 

alkoholizmowi i narkomanii , opieki społecznej , sprawami z wykonania budżetu. W 2020 

roku radni pracowali na 11 wspólnych komisjach rady miejskiej na których omawiano tematy 

dotyczące gminy i jej mieszkańców oraz materiały przewidziane na sesję rady miejskiej . Na 

każdej sesji zgłaszane były przez Radnych interpelacje i wnioski na które w większości Pan 

burmistrz udzieliła odpowiedzi na danej sesji. Natomiast interpelacje i wnioski zgłoszone pod 

adresem innych podmiotów zostały przesłane a informacje o możliwości ich realizacji były 

przekazywane radnym. Wnioski dotyczyły zarówno spraw bieżących wymagających czasem 

rozwiązania pojedynczych spraw danej miejscowości i jej mieszkańców jak też spraw 

problemowych. Radni zgłaszali za pytania i interpelacje które najczęściej dotyczyły 

remontów i napraw dróg gminnych i powiatowych oraz poprawy bezpieczeństwa na nich w 

tym również ich oznakowania instalowania progów zwalniających, luster drogowych. 

Wycinki drzew przydrożnych lub ich pielęgnacji poprawy jakości funkcjonowania systemu 

odbioru odpadów od mieszkańców naprawy i konserwacji oświetlenia ulicznego jak też 

rozbudowy sieci i dodatkowe punkty świetlne poprawy estetyki miejscowości w gminie . Raz 

w tygodniu w stałych godzinach sprawowane były dyżury przez przewodniczącego lub 

zastępców podczas których mieszkańcy gminy mogą zgłaszać się z interpretacjami skargami 

lub wnioskami . Od momentu wprowadzenia obostrzeń związanych z przeciwdziałaniem 



rozszerzenia się covid 19 dyżury odbywały się zdalnie, każdy z mieszkańców mógł zgłosić 

swoją sprawę telefonicznie.  Do Rady Miejskiej wpływały pisma które były przekazywane 

według kompetencji albo do Rady Miejskiej albo do właściwych merytorycznie Komisji Rady 

. W naszej gminie i na terenie województwa Świętokrzyskiego Rada Miejska często była 

reprezentowana na różnych spotkaniach i uroczystościach przez swych przedstawicieli wraz z 

przewodniczącym. Radni uczestniczyli w wydarzeniach i uroczy stościach patriotycznych 

oraz religijnych. 

 

 

8. Podjęcie uchwał: 
 

1) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowa Słupia na lata 2021-

2039, 

 

2) w sprawie zmian w budżecie Gminy Nowa Słupia na 2021 rok, 

 

Głosowano w sprawie: 
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowa Słupia na lata 2021-

2039,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Ryszard Karpiński, Robert Klefas, Dawid Marzec, 

Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Ewa Pastuszyńska, Rafał Piasecki, Grzegorz Rapcia, Jerzy 

Roman, Adam Sałata, Lidia Wiącek 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Grzegorski, Sylwester Kozłowski 
 

Uchwała nr XXXIX/1/2021 
 

 

Głosowano w sprawie: 
w sprawie zmian w budżecie Gminy Nowa Słupia na 2021 rok,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Ryszard Karpiński, Robert Klefas, Dawid Marzec, 

Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Ewa Pastuszyńska, Rafał Piasecki, Grzegorz Rapcia, Jerzy 

Roman, Adam Sałata, Lidia Wiącek 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Grzegorski, Sylwester Kozłowski 

 

Uchwała nr XXXIX/2/2021 



 

 

 

3) w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVI/22/2020 Rady Miejskiej w Nowej Słupi z dnia 7 

kwietnia 2020 r. w sprawie zaciągnięcia długoterminowych pożyczek w Wojewódzkim 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Kielcach, 

 

 

 

Głosowano w sprawie: 
w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVI/22/2020 Rady Miejskiej w Nowej Słupi z dnia 7 

kwietnia 2020 r. w sprawie zaciągnięcia długoterminowych pożyczek w Wojewódzkim 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Kielcach,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Ryszard Karpiński, Robert Klefas, Dawid Marzec, 

Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Ewa Pastuszyńska, Rafał Piasecki, Grzegorz Rapcia, Jerzy 

Roman, Adam Sałata, Lidia Wiącek 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Grzegorski, Sylwester Kozłowski 

 

Uchwała nr XXXIX/3/2021 
 

 

 

4) w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi i 

ustalenia stawki tej opłaty oraz zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi 

jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w 

kompostowniku przydomowym 

 

Burmistrz Andrzej Gąsior 

Dziękuję Panie Przewodniczący, Dziękuję panu radnemu Robertowi dlatego że ja tylko 

chciałem tak tytułem wstępu jeżeli chodzi o odpady zbieranie opłat od mieszkańców za 

odpady. Ja chciałbym Szanowni Państwo radni i mieszkańcy tylko tytułem wprowadzenia 

powiedzieć że troszkę sytuacja jeżeli chodzi o odbiór gospodarowanie odpadami na rynku się 

zmieniła w stosunku do poprzednich lat przynajmniej do końca 2019 roku rozliczyliśmy się 

kwotą ryczałtową, natomiast 2020 rok był takim testowym rokiem dla nas dlatego że śmieci 

są naliczane według od prowadzonej wagi a więc od tonażu , który odprowadzamy na 

wysypisko więc ta cena nie zawsze do końca jest przewidywalna i stabilna tak jak w 

przypadku ryczałtu. Bo w przypadku ceny ryczałtowej oczywiście była to kwota z przetargu 

podzielona na kwoty miesięczne i taka była odprowadzana przez gminę. Natomiast w 

przypadku w tej chwili rozliczenia od kilograma może założona w oparciu o poprzedni rok 

analiza kosztorysowa do specyfikacji przetargowej może okazać się po prostu troszkę inna niż 

w rzeczywistości i te kwoty mogą się zmieniać. Ja przypomnę że przetarg na gospodarowanie, 



odprowadzenie odpadów komunalnych został przeprowadzony przez pracowników referatu 

Gospodarki Mieszkaniowej w grudniu wcześniej również na przełomie października listopada 

próbowaliśmy podjąć również rozstrzygnięcie przetargowe troszkę w innym systemie osobno 

na odprowadzanie osobno na taksówkę przewożenie odpadów. Jednak w tamtym przetargu 

nie zgłosił się nikt , w tej chwili do przetargu który przeprowadziliśmy drugi raz zgłosiły się 

dwie oferty kosztorys opiewał na kwotę około 1 440 000 zł ten kosztorys był wyliczony na 

podstawie odprowadzonych śmieci za styczeń do listopada 2020 roku, i to było 

opomiarowanie właśnie tych ilości odpadów tonażowo. Natomiast jest rozstrzygnięcie 

przetargowe przyniosło na m pewne oszczędności były dwie oferty . jedna nieco przekraczała 

kwotę kosztorysową natomiast druga kwota była na poziomie 1 254 000 a więc prawie 200 

000 zł taniej w stosunku do kosztorysu. I takie rozstrzygnięcie przetargowej jest tutaj w tej 

chwili formą naliczenia opłat , które zaproponowaliśmy Radzie Gminy . Ta cena jak 

patrzyliśmy tutaj po sąsiednich gminach jest zbliżona w tej chwili więc taka mała jakby 

stabilizacja w stosunku do roku poprzedniego jest i takie rozstrzygnięcie przetargowe, które w 

tej chwili zaproponowaliśmy państwu no uważamy że jest w miarę do przyjęcia oczywiście 

chcielibyśmy to jeszcze mieszkańcom powiedzieć że poprzednie naliczanie które było 

naliczanie opłaty za odprowadzanie odpadów komunalnych było rozlicz ane systemem takim 

że było gospodarstwo jednoosobowe dwu - trzyosobowe i w innych równych ilościach ale 

liczone od gospodarstwa. Jest to naliczenie które nie jest dokładnie zgodne z konstytucją jest 

zastrzeżone przez instytucje kontrolne jest to również kwestią rozstrzygania w sądach więc tu 

nie chcieli tej drogi która uznana została za niepoprawną dlatego nasza propozycja idzie w 

kierunku tego aby naliczać opłatę od jednego mieszkańca i taką żeśmy zaproponowali . 

Dziękuję bardzo.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję bardzo o głos prosił kolega Robert Klefas , bardzo proszę kolego Robercie służył się 

halo Słyszysz się słyszymy jeszcze jak byśmy się mogli zobaczyć to to by było super próbuję 

nie mogę się Okej ale słychać Jest także w wizję  

Radny Robert Klefas 

Dziękuję Panie Przewodniczący Wysoka Rado Szanowni mieszkańcy czuję się w obowiązku 

zabrania głosu w kwestii naliczania śmieci mówiąc kolokwialnie na rok 2021 dlatego że nie 

mogę poprzeć tej uchwały i chciałbym wyjaśnić dlaczego. Otóż uważam za błąd pierwotny to 

że w 2019 roku Rada  

Radny Robert Klefas 

Miejska odrzuciła mój wniosek a żebyśmy z jednej z podanych wersji a było ich 9 wybrali 

kwotę naliczeni ową dla jednego mieszkańca i wielokrotność jednego mieszkańca. Wtedy ta 

kwota w 2019 roku oscylowała w granicach 11 zł na osobę. Stanowiłoby to zupełnie inne 

formy na liczeniowe obecnie, gdyż bylibyśmy w innych stawkach i byłyby to ja k gdyby 

kwoty kosmetyczne. Szanowni państwo o ile poprzednia uchwała regulująca gospodarkę 

odpadami , preferowała gospodarstwa w zakresie trzech - pięciu osób bo policzyłem na jedną 

osobę oscylował o to około 9 zł na jednego mieszkańca natomiast pojedyncze jedno i 

dwuosobowe gospodarstwa miały kwoty przeliczeniowe o wiele wyższe . Proszę państwa 

natomiast teraz i za chwilę to państwu przedstawię główny ciężar obciążenia za opłaty 

śmieciowe ponoszą gospodarstwa właśnie 4 5 6 osobowe. Przy sześcioosobowy m 

gospodarstwie domowym wzrost opłaty za śmieci wynosić 100% . I tak rodzina 

czteroosobowa przy kwocie 14 zł zapłaci rocznie 672 zł to jest 164 zł więcej niż w 

poprzedniej regulacji. Poprzednia przypomnę stanowiła 508 . Rodzina 5 osobowa zapłacić 

840 zł 332 zł więcej w porównaniu do regulacji ubiegłorocznej, rodzina 6 osobowa zapłaci 

rocznie 1008 zł, równo 500 zł więcej czyli 99 ,9% wzrostu. Gdybyśmy uwzględnili ten mój 

wniosek z 2019 roku o wielokrotności przeliczeniowej na jednego mieszkańca, w tej chwili 

mogły być to zmiany kosmetyczne oscylujące podejrzewam w granicach jednej złotówki 1,50 



. Gdyż kwota przetargowa była porównywalna wobec tego proszę państwa nie mogę 

zaakceptować takiego przelicznika aczkolwiek zdaję sobie sprawę z argumentów które 

przedstawił Pan Burmistrz i wiem o tym że zmieniły się stawki naliczenio we przede 

wszystkim w instalacjach, które odbierają i zmiana tonażowa. Ja chcę również zwrócić uwagę 

na to, że w grudniu do płaciliśmy do funkcjonowania gospodarki śmieciowej 80 000 zł. No 

nie zapłaciliśmy tego z kosmosu tylko te koszty ponieśli mieszkańcy. Państwo używacie innej 

nomenklatury przeliczeniowej jak gdyby segregującą tą kwotę że to nie było danina do 

opłacająca używacie państwo innych określeń 80 000 zł zostało do płacone do śmieci . To jest 

proszę państwa sytuacja wynikająca raz z funkcjonowania PSZOKU, oczywiście z 

funkcjonowania odpadami na przystankach i w Urzędzie Gminy oczywiście, ale jest to przede 

wszystkim niedoszacowanie kosztorysowe pod względem tonażu odbioru śmieci i to stanowi 

prawie 50% dopłaty. Proszę państwa korzystając z okazji chciałbym wyrazić słowa uznania 

dla referatu Gospodarki Komunalnej w szczególności dla pana Michała Jasiak a za niezwykle 

merytoryczne i wszechstronne opracowanie uchwały, przygotowana panie Michale była 

informacja perfect , aczkolwiek ze względów merytorycznych zaakceptować tej uchwały nie 

mogę. Dziękuję bardzo.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuje bardzo czy jeszcze ktoś chciałbym zabrać głos? Widzę Pan Burmistrz prosi o głos 

bardzo proszę.  

Burmistrz Andrzej Gąsior 

Dziękuję Panie Przewodniczący ja oddam za chwilę głos panu Michałowi ja nie do końca 

bym się zgodził jeżeli chodzi o wypowiedź pana Roberta bo o ile w zeszłej kadencji 

faktycznie było ... przepraszam w zeszłym roku tak było faktycznie że była dyskusja i pan 

Robert jako jeden z nielicznych a w zasadzie chyba jako jedyny zgłosił ten problem, że 

można było naliczyć od jednej osoby, zgadzam się pamiętam tą sytuację ale Szanowni 

Państwo to jest uchwała Rady Gminy my nie narzucamy Radzie Gminy sposobu naliczenia , 

my tylko przedstawiamy propozycje które Rada Gminy może za akceptować większością 

Rada ustala po prostu te zasady. My jako gmina się podporządkowuje my i naliczamy według 

tych zasad które według własnych kompetencji Rada Miejska ustali. Ja przypomnę tutaj 

mieszkańcom że to jest wspólna polityka i Rady Miejskiej ale również i Urzędu Gminy. Jeżeli 

chodzi o ilość śmieci panie Robercie nie byliśmy w stanie przewidzieć naliczenie w 2020 

roku było po raz pierwszy tonażowe, jeszcze przypomnę że był lock down i w czasie lock 

down u śmieci jeżeli chodzi o wagowo wzrosły zdecydowanie właśnie te czarne śmieci które 

stanowią największą wagowo i największą kosztowo dla nas tutaj największy koszt ponosimy 

. To one po prostu wrosły zdecydowanie pan Michał może o tym powie to wszystko musimy 

w kosztorysie uwzględnić i to zostało uwzględnione podczas pisania dokumentacji 

przetargowej. Tak jak powiedziałem zasady naliczania się zmienił nie jest to już koszt 

ryczałtowy tylko koszt wynikający z ilości wywożonych śmieci. Myśmy bazowa li w 2021 

roku czyli na ten rok ustalając przetarg w oparciu o dane które były od stycznia do listopada 

jeżeli chodzi o tonaż wywożonych śmieci ja poproszę jeszcze pana Michała aby przedstawił 

tak króciutko mieszkańcom te wyniki i rozstrzygnięcia przetargowego i tego naliczenia.  

Radny Robert Klefas 

Jeśli tylko można ad vocem Panie Przewodniczący. Panie B urmistrzu to też ja nie zgłaszam 

do pana uwag co do przedstawionych propozycji w 2019 roku bo tych propozycji było aż 9 i 

te propozycje były merytoryczne i policzone z każdej strony. Ja mam pewne pretensje do 

braku wizji koleżanek i kolegów z rady miejskiej, którzy nie potrafili jak gdyby wyprzedzić 

faktów i wysłuchać merytorycznych argumentów które miałem wtedy do przekazania. 

Dziękuję.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję kontynuując Pan Burmistrz chciał przekazać głos panu Michałowi?  



Burmistrz Andrzej Gąsior 

Tak tylko ja jeszcze na sekundkę po prostu chciałbym powiedzieć że Szanowni Państwo 

ponieważ zależy nam na tym żeby koszt odprowadzenia śmieci dla mieszkańców był jak 

najmniejszy my do odprowadzenia śmieci nie zaliczamy pewnych kosztów które przenosi na 

siebie gmina między innymi jest to PSZOK, wynagrodzenie pracownika, są to śmieci które 

zbieramy w gminie a zbieramy ich bardzo dużo, zbieramy śmieci również z targowiska. Ten 

system po prostu również kosztuje i ta dopłata 80 000 zł nie została przerzucona na ilość 

mieszkańców i dołożone do kosztów, które ponosi mieszkanie tylko po prostu zostało 

przerzucone na gminę i w związku z tym również była ta dopłat. Ja poproszę przekazuję głos 

Panu Michałowi.  

Michał Jasiak 

Dzień dobry, chciałbym po krótce przedstawić jak wyglądało samo wybranie firmy w 

postępowaniu przetargowym. Pierwszy przetarg n a samo zagospodarowanie odpadów został 

unieważnione ze względu na brak ofert. Ogłoszenie tego przetargu miał na celu wyłonienie 

instalacji do zagospodarowania odpadów z terenu Gminy Nowa Słupia, później ogłosilibyśmy 

przetarg na tak zwaną taksówką o której wspominał Pan Burmistrz czyli na odbiór u źródła 

czyli spod nieruchomości i odbiór odpadów zebranych w punkcie selektywnej zbiórki 

odpadów komunalnych na terenie oczyszczalni ścieków był taki transport do instalacji, który 

wybralibyśmy w pierwszym postępowaniu przetargowym. Jednak żadna z pobliskich 

instalacji która ma status instalacji komunalnej, która mogłaby odebrać od nas odpady 

zmieszane i odpady biodegradowalne oraz odpady selektywnej zbiórki nie złożyła ofertę. 

Pobliskie instalacje to są Jańczyce i Promnik, która wcześniej była naszą instalacją regionalną 

do której byliśmy przypisani. Po zniesieniu regionalizacji w 2019 roku no można powiedzieć, 

że możemy wozić odpady do każdej instalacji w Polsce, która ma statut instalacji komunalnej. 

Na terenie powiatu Kieleckiego były Gminy, które zorganizowały taki przetarg na samo 

zagospodarowanie odpadów. jednak według nas jako referatu, który zajmuje się gospodarką 

odpadami formy umów i zapisy specyfikacji istotnych warunków zamówienia były dla nas 

niedopuszczalne ponieważ w specyfikacji oraz umowie były zapisy które mówiły o tym że 

wybrana instalacja nie będzie wskazywać instalacji zastępczych w przypadku awarii albo 

innej przyczyny w której nie moglibyśmy dostarczyć tam odpadów i chyba taki kluczowy 

zapis który był w umowie że cena na tak zwanej bramie czyli cena zagospodarowania 

odpadów instalacji może ulec zmianie w ciągu roku. Co mogłoby spowodować w ciągu roku 

podwyżkę już nie wnikamy w to że to już mogłoby być zastrzeżenie do nieuczciwej 

konkurencji. W dniu 16 grudnia 2020 roku dokonano wyboru najkorzystniejsza oferty na 

zagospodarowanie gdzie nie wyłoniliśmy wykonawcy ogłosiliśmy przetarg standardowy, 

który zawsze ogłaszaliśmy od 2013 roku czyli odbiór, transport i zagospodarowanie odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości z terenu gminy Nowa Słupia. Ten przetarg wygrał 

wykonawca który jest na naszym terenie o d 2017 roku konsorcjum firm FCC Tarnobrzeg 

drugi rok już firma pana Tomasza Michty jeździ sama wykonuje usługę jako podmiot 

pojedynczy. Druga oferta firmy Ecom która wcześniej na naszej gminie też jeździła dsła 

ofertę w przetargu na podstawie podstawie naszego szacunku ilości odpadów, które miałaby 

odebrać w 2021 roku dała kwotę 1 477 385 zł. My szacowaliśmy wartość tej oferty w 

przybliżonej wielkość. Szacunkową ilość odpadów jaką szacowaliśmy w 2021 tj. 1 395 ton. 

Są to odpady zebrane u źródła plus PSZOK, mogę państwu powiedzieć że ilość odebranych 

odpadów w roku 2020 na koniec 31 grudnia było to około 1359, 82 ton odpadów. Pan Radny 

Robert Klefas wspomniał tu o szacunku niestety w szacunku na 2020 i 2021 rok dawaliśmy 

zawsze zwyżkę tych odpadów. Natomiast takim problemem Gmin, które teraz przechodzą z 

ryczałtu na tonaż będą odczuwały ten ból, który my odczuwaliśmy, że ilość odpadów będzie 

wzrastać. U nas jeszcze na wzrost ilości tych odpadów złożyło się to że w marcu powiedzmy 

zamknięto mieszkańców w domach i tych odpadów, mieszkańcy, którzy byli poza gminą 



mieszkali czy pracowali w delegacji oddawali odpady kolokwialnie powiem gdzieś indziej 

czyli wyrzucali je do innych pojemników niż pojemnik który znajduje się u nich w domu. Ze 

względu na to że zostali zamknięci to tych odpadów logicznie jest więcej. Więc tutaj 

faktycznie mogło być tak że po prostu my jako referat nie doszacowaliśmy tego. Jest to 

problem z rozliczaniem tonażowym i szacunkiem samej kwoty czy stawki opłaty ponieważ tu 

są dwie zmienne. Zmienną, która wpływa na ostateczną wysokość stawki opłaty jest ilość 

mieszkańców, która jest zgłoszona do całego systemu i ilość odpadów które odbieramy. Jeżeli 

ilość mieszkańców się zmniejsza oczywiście wtedy mamy mniejsze wpływy, jeżeli jest więcej 

odpadów no to wtedy musimy zdecydowanie więcej za to zapłacić. Powiem jeszcze w kwestii 

uzupełnienia w 2019 roku z terenu naszej Gminy odebrano 879 ton odpadów więc jest to 

znaczna różnica. Na samą kalkulację opłaty składa się... faktura za usługę odbiór, transport i 

zagospodarowanie odpadów, wynagrodzenie pracownika czyli koszty administracyjne obsługi 

tego systemu, szkolenia pracowników, utrzymanie punktu selektywnej zbiórki. Na punkcie 

selektywnej zbiórki mamy oświetlenie, separator substancji ropopochodnych które musimy 

opróżniać są to koszty prowadzenia egzekucji komorniczej, jest to opłata komornicza, która w 

tym roku ma wzrosnąć, są to też prowizja dla inkasentów, więc nie jest to tylko ta kwota z 

przetargu czyli 1 254 000 jest to też kilka innych składowych. Przy kalkulacji stawki... w na 

szej kalkulacji jeżeli chodzi o kwotę faktury troszkę zdjęliśmy wartości poprzez odjęcie 

pewnej ilości odpadów. Ponieważ w formularzu ofertowym musieliśmy zawrzeć ilości 

odpadów w celu kalkulacji i przedstawienia oferty przez wykonawców, natomiast z 

doświadczenia niektóre odpady po prostu nie pojawiają się u nas na terenie Gminy, na terenie 

punktu selektywnej zbiórki i po prostu minimalnie do takiego poziomu który możemy 

prognozować obniżyliśmy te ilości. Dużo niedużo próbowaliśmy odjąć od tej kwoty oferenta, 

który wygrał około 20 000zł. Może nie dużo ale my jako referat staraliśmy się żeby to było 

jak najrzetelniejsze. Liczyliśmy po prostu każdy grosz. Pan Burmistrz wspomniał tutaj o 

samej metodzie naliczania opłaty u nas proszę Państwa od 2013 roku była to metoda od 

gospodarstwa domowego. Nowelizacja ustawy w 2013 roku pozwoliła na to żeby te 

gospodarstwo różnicować w zależności od ilości osób zamieszkujących. Pierwsza metoda 

przyjęta w 2013 roku to gdzie różnicowaliśmy gospodarstwo tak jakby na dwa poziomy czyli 

gospodarstwo jednoosobowe, dwie i więcej osób później sytuacja w związku z tym że koszty 

zagospodarowania odpadów rosły próbowaliśmy troszkę zwiększyć ilość tych poziomów 

rozróżniania ilości mieszkańców tworzących gospodarstwo domowe. Obecna metoda, którą 

jeżeli Państwo podejmą uchwałę jeżeli Rada Miejska podejmie uchwałę będziemy zmieniać 

to jest gospodarstwo jedno osobowe dwuosobowe, 3 - 5 osobowe i 6 osób i powyżej. Pan 

Burmistrz wspomniał o wątpliwościach interpretacyjnych, które są do tego rozróżnienia są 

takie są takie wątpliwości, natomiast są wyroki sądów w tym 3 wyroki Naczelnego Sądu 

Administracyjnego, które mówią o tym wprost, że ta nowelizacja była zrobiona po to i 

Ministerstwo też się tak wypowiada żeby uelastycznić to raz i odciążyć gospodarstwa 

wieloosobowe. Niestety od 2020 gdzieś od połowy jest taka sytuacja, że prokuratury przede 

wszystkim jest to prokuratura kielecka zaskarża uchwały a nasz Kielecki WSA te skargi 

uwzględnia więc chcieliśmy też zmienić ta metodę żeby później nie było żadnych problemów 

interpretacyjnych. Spośród tych metod, które mogliśmy wybrać czyli ilość mieszkańców 

zamieszkująca nieruchomość razy stawka, metraż powierzchnia użytkowa lokalu 

mieszkalnego oraz ilość zużytej wody. Myślimy, że metoda od ilości osób zamieszkujących 

nieruchomość jest najuczciwsza ponieważ ani woda nie produkuje odpadów ani metry domu 

nie produkują odpadów tylko produkują odpady mieszkańcy można to łatwo policzyć ilość 

odpadów na ilość mieszkańców wtedy wychodzi ile mieszkańców Gminy Nowa Słupia 

wytwarza odpadów w ciągu roku. Więc my jako pracownicy też dużo razy słyszeliśmy takie 

głosy mieszkańców, że metoda od gospodarstwa jest niesprawiedliwa i będę chciał tutaj 

Państwu pokazać na przykładzie co powiedział Pan Radny Robert Klefas. Obecnie 



gospodarstwo w którym zamieszkuje 4 osoby płaci 45 zł przy braku kompostownika 

miesięcznie. Jeżeli podzielimy to na osoby to jest stawka 11,25zł jeżeli taka rodzina 

czteroosobowa korzysta z kompostownika to opłata miesięczna wynosi 43,30zł, natomiast 

jeżeli podzielimy ją na mieszkańców to wychodzi gdzieś 10,83zł. Gdybyśmy tak różnicowali 

im więcej osób to proszę państwa wychodzi tak że w gospodarstwa na przykład 6 osobowe 

czy 5 osobowe. Gospodarstwo 5 osobowe płaciłoby... płaci teraz odpowiednio stawkę bez 

kompostownika 9 zł od osoby ze zwolnieniem jest to 8, 66zł.W latach 2017/19 gdy stawka 

wynosiła jeszcze po starej metodzie naliczania czyli 8 zł przy gospodarstwie jednoosobowym 

i 17,83 gospodarstwie dwu i więcej osobowym to można łatwo policzyć, że gospodarstwo 4 

osobowe przy stawce 17,80 płaciło 4,45 od osoby. Przede wszystkim prześwietlało nam to 

żebyśmy traktowali wszystkich równo, nie chcieliśmy też obciążyć osoby samotne, stawka 

14,10 zł, która będzie procedowana teraz przez radę miejską, myślę, że nie jest stawką 

wygórowaną ponieważ stawki w Gminach sąsiednich oscylują od 15 złotych wzwyż. Jeżeli 

mieszkaniec będzie miał kompostownik będzie to zwolnienie 0,20 zł od osoby, czyli 14,90 za 

osobę w gospodarstwie... zamieszkującą nieruchomość. W kwestii wyjaśnienia kwota w tym 

roku zwolnienia dla w łaścicieli nieruchomości, którzy korzystają z kompostowników jest 

zdecydowanie mniejsza ponieważ aż 85% mieszkańców zadeklarowało że posiada te 

kompostowniki i zagospodarowuje odpady we własnym zakresie na własnej nieruchomości. 

Więc ustawa która mówi o tym że zwalniamy w części właściciela z opłaty proporcjonalnie 

do zmniejszenia kosztów to proszę państwa to pokazuje jeszcze... im mniej odpadów tym 

mniej płacimy za nie tym mniejsze zwolnienie możemy dać. Dziękuję.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuje bardzo w ślad za kolegom Robertem również chcę bardzo podziękować panu 

Michałowi za tak rzetelne przygotowanie i tak profesjonalne przygotowanie tego 

problematycznego co roku wydarzenia jaką jest uchwała dotycząca Gospodarki Odpadami. 

No tutaj nie sposób też wspomnieć o pani Justynie Góreckiej, która wraz z panem Michałem 

pochyla się nad tym problemem i też wielki dla niej szacunek no i oczywiście dla kierownika 

Jacka Brożyny, który musi tym wszystkim w jakiś sposób regulować i zarządzać jako 

kierownik. Bardzo Wam za to dziękujemy. O głos prosi Robert Klefas ja jeszcze tylko w 

kwestii tak Panie Burmistrzu to rzeczywiście Rada podejmuje uchwałę każdą uchwałę, 

natomiast projekt uchwały no to są przedstawione Radzie od Burmistrza więc no Rada musi 

wybrać którąś z projektów uchwał ale no my byśmy chcieli podjąć uchwałę gdzie stawka by 

była na przykład 1 zł. Natomiast takiej propozycji nie dostajemy do przegłosowania. Bardzo 

proszę kolega Robert.  

Radny Robert Klefas 

Dziękuję Panie Przewodniczący. Panie Michale zwracam się do pana gdyż jest P an 

perfekcyjnie pod względem merytorycznym przygotowany do relacjonowania zakresu 

czynności którymi Pan zawiaduje i to jest przygotowanie dogłębne i pełne. Podkreślam to na 

każdym kroku więc zgodzi się Pan na pewno z moim argumentem takim, że gdyby była 

podjęta w poprzedniej uchwale regulacja dotycząca jednoosobowego naliczania i 

wielokrotności to mielibyśmy ten problem już po prostu za sobą, i ludność całe wszyscy 

mieszkańcy pogodzili by się z sytuacją ewentualnego podnoszenia tylko opłat związanych z 

tymi argumentami merytorycznymi które Pan przedstawi czyli wzrost na wysypiskach wzrost 

tonażowy i tak dalej. Ale my jesteśmy spóźnieni o półtora roku i ta dyskusja znowu przed 

nami jest a mielibyśmy już ją poza sobą i to miałem na uwadze i to mam na uwadze 

podejmując ten temat. Bo trudno będzie się pogodzić sześcioosobowej r odzinie z 

przekroczeniem czy pięcioosobowej z przekroczeniem 500 a 870 zł, to znaczące kwoty. 

Dziękuję.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję bardzo czy Pan Michał chciałby jeszcze nie widzę z Radnych czy jeszcze ktoś 



zabrać głos to teraz do głosy i mam nie wyświetliło mi się do tej No dobrze to jeżeli by tak 

nie jestem już w dyskusji nie jest zamknięta dyskusja więc jeżeli problemem technicznych 

jest zgłoszenie w taki sposób to bardzo proszę można ustnie też zgłaszać się do dyskusji 

Sylwek bardzo proszę.  

Radny Sylwester Kozłowski 

Dziękuje bardzo. Dzień dobry witam wszystkich bardzo serdecznie przepraszam chyba mamy 

zablokowane Bardzo proszę spróbuję włączyć tam tylko tylko może być problem umieć 

zasięgiem nie wiem czy mnie słychać Dobrze to jest dobrze A może lepiej będzie jak włączyć 

kamerę bo może przerwać okej dobra dobra dobra jeszcze raz bardzo serdecznie wszystkich 

Witam Bardzo przepraszam Panie Przewodniczący za spóźnie nie niestety byłem też 

nieobecne na wspólnym posiedzeniu komisji gdzie państwo dyskutowali ście na temat śmieci 

po prostu miałem pilną inną sprawę robiłem w tym czasie test okazało się że jest negatywny a 

ponieważ komisję były w realu że tak powiem dlatego nie chciałem Państwa narażać. Panie 

Przewodniczący ja mam pytanie następujące bo zapoznałem się z tymi propozycjami gdzie 

mamy 14,10 od osoby i 13,90 jeżeli ktoś ma kompostownik i wielokrotności rodziny osób w 

rodzinie. I co do ilości trzech osób jest okej bo jest w porządku bo te ceny są... stawki są takie 

same problem robi się od czterech wzwyż podwyżkę przy ilości czterech osób w rodzinie 

mamy o 30% wyższą pięciu osób około 60% sześciu osób około 57 % porównuje to do roku 

2020 i pytanie jest takie jaką kwotę w roku 2020 dołożyliśmy z budżetu gminy do właśnie do 

PSZOKU. T o jest pierwsze pytanie, drugie pytanie jakie wpływy będziemy mieć przy tych 

stawkach, które są zaproponowane do budżetu gminy na pewno jest to wyliczone i trzecie 

pytanie do kiedy jest taki termin deadline że musimy podjąć tą uchwałę? Dziękuję.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję bardzo czy czy pan Michał będzie mógł odpowiedzieć na te pytania?  

Michał Jasiak 

Tak jeżeli chodzi o termin podjęcia tej uchwały, terminu de facto nie ma tak jak 

wspomniałem wcześniej że są wątpliwości interpretacyjne dotyczące tej metody, którą 

obecnie naliczmy opłaty więc może dojść do takie sytuacje że przed zmianą metody 

naliczania i uchwały możemy dostać skargę prokuratora na metodę obecną. Każda uchwała 

związana ze stawką musi wejść z początkiem miesiąca tyle mogę powiedzieć.  

Radny Sylwester Kozłowski 

Panie Michale jeżeli byśmy dzisiaj nie podjęli tej uchwały podejmując ją na początku lutego 

wchodzi w życie z dniem pierwszego marca tak?  

Michał Jasiak 

Tak. Tutaj jeszcze Pan wspomniał jakie będą wpływy, oczywiście wpływy które szacujemy 

że gdyby wszyscy mieszkańcy płacili tak? Bo co innego jest gdy ktoś nie składa deklaracji, 

ktoś zaniża liczbę mieszkańców i my w postępowaniu administracyjnym czy postępowaniu 

egzekucyjno-administracyjnym ściągamy te opłaty. Więc tutaj też wpływy powinny być na 

wysokości w 1 381 856 zł 40 gr.  

Radny Sylwester Kozłowski 

Czyli wpływy jeżeli przy założeniach że mieszkańcy by wpłacali bo symulacje Pan robił na 

liczbie mieszkańców 8164 tak? Czyli wpływy wynosiły 1 380 000zł a wartość przetargu 

mamy 1 250 000 jest około 130 000 więcej niż wartość przetargu tak?  

Michał Jasiak 

Wartość przetargu, trzeba podkreślić, że do samej kalkulacji stawki nie bierzemy tylko oferty 

wykonawcy i usługi tak jak mówiłem na początku to są koszt administracyjne, koszty 

prowizji inkasentów, koszty prowadzenia egzekucji administracyjnej, koszty utrzymania 

punktu selektywnej zbiórki, gdzie wszystkie te koszty czyli faktura plus te koszty 

administracyjne prowadzenie Edukacji Ekologicznej to są w okolicach 1 377 000.  



Radny Sylwester Kozłowski 

Jaką kwotę z budżetu przekazaliśmy w ubiegłym roku?  

Michał Jasiak 

Jeszcze nie mam informacji od pani skarbnik, jeżeli chodzi o tą kwotę. Jeszcze rok budżetowy 

nie jest nie jest zamknięty sprawozdania jeszcze są w trakcie w trakcie tworzenia, no niestety 

nie jestem w stanie Panie Sylwestrze odpowiedzieć.  

Radny Sylwester Kozłowski 

Dziękuję bardzo.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękujemy czy jeszcze ktoś z Radnych zabrać głos w dyskusji? Nie widzę w takim razie...  

Radny Sylwester Kozłowski 

Przepraszam nie działa mi sygnał nie wiem zgłaszam dyskusję nie wiem czemu tak się dzieje. 

Być może jest jakiś błąd dlatego tak ci przerywam.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Może spróbuj odświeżyć całą tą sesję może się uda że będzie coś działa bo wtedy...  

Radny Sylwester Kozłowski 

To za chwilę to zrobię. Włączyłem się do dyskusji w trakcie i nie wiem o czym 

rozmawialiście za co przepraszam natomiast wydaje mi się że ta stawka wielokrotność przy 

rodzinach 4,5,6 osobowych no będzie bardzo krzywdząca dla mieszkańców. C zy nie 

moglibyśmy się zastanowić jeszcze pochylić nad tym czy jednak nie zmienić w jaki sposób 

tej grupy od czterech osób wzwyż. Mieliśmy za cztery... trzy, cztery, pięć osób stawkę 43,30 

a w tej chwili za pięć osób będziemy mieć stawkę 69, 50.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Znaczy ale wiesz bo tak mieliśmy też propozycje to projekt taki 3 a gdzie była zakładana jak 

po wyliczeniach stawka w przypadku nieruchomości zamieszkałych przez 4 i więcej 13,90. W 

ięc no tutaj po tych wyliczenia wszystkich to niewielka jest różnica i ta kwota może tam 

oscylować w granicach 0, 30 zł różnicy, przy tym projekcie które był procedowany na 

komisjach. Natomiast przy tym projekcie 3 a jeżeli byśmy chcieli zmienić to jest 0,20 zł 

różnicy. Halo Sylwek czy rozłączyło Cię czy słyszymy się?  

Radny Sylwester Kozłowski 

No tak ale ale głosujemy nad tym o czym było na komisjach czyli stawka 14,10zł 

podstawowa, wielokrotność rodziny. Przy rodzinie czteroosobowej stawka będzie wynosiła 

po zniżce 55, 60zł?  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Tak. Panie Michale proszę mnie wspierać czy tak będzie? Tak to będzie tak?  

Michał Jasiak 

Jeszcze raz jak mógłbym prosić o powtórze nie.  

Radny Sylwester Kozłowski 

Przy rodzinie [dźwięk niesłyszalny] osobowe stawka po tych zmianach które są 

zaproponowane będzie wynosiła 55, 60zł. tak?  

Michał Jasiak 

Tak to jest zwolnienie z kompostownikiem tak.  

Radny Sylwester Kozłowski 

Natomiast przy rodzinie pięcioosobowej 69,50 tak?  

Michał Jasiak 

Dokładnie tak, tez ze zwolnieniem przy kompostowaniu bioodpadów.  

Radny Sylwester Kozłowski 

Skupmy się tylko na tych na tych rodzinach 4-5 osobowych. Proszę zwrócić uwagę że 

podwyżkę mamy przy 4 osobowej około 30% a przy pięcioosobowe około 62%.  



Michał Jasiak 

Tutaj wcześniej Pan Radny Robert Klefas wskazywał na tą sytuację, powiem Państwu tak te 

dwie propozycje które zostały odrzucone na komisjach, my jako referat chcieliśmy pokazać 

że można przy metodzie przy obliczaniu stawki w zależności od liczby mieszkańców 

zamieszkujących nieruchomość że można różnicować stawkę w zależności od tego ile osób 

zamieszkuje tą nieruchomość. Jest to troszkę podobna metoda od gospodarstwa domowego 

którą mamy z tym że w gospodarstwie domowym jest to bardziej ryczałt czyli 4 osoby płacą 

stałą stawkę a tutaj jest 4 osoby płacą stawkę inną. W spomniałem o tym na komisjach o tym 

że pokazaliśmy te dwie pozostałe propozycję że można to zrobić jednak tutaj przekazaliśmy 

też taką informację że... no powiem kolokwialnie nie ma czym się rządzić ponieważ te stawki 

oscylują wokół tej stawki 14zł. Więc tutaj przy podziale całych kosztów systemu czyli faktura 

i koszty administracyjne o których mówiłem w utrzymaniu PSZOKU dzieląc na liczbę 

mieszkańców one wychodzą 14 zł 10gr przy normalnej stawce, 13,90zł z kompostownikiem. 

Więc tutaj żeby komuś obniżyć trzeba to trzeba komuś podwyższyć więc tutaj też nie ma 

takiej reguły Pan Robert Klefas słusznie wspomniał, ja też o tym mówiłem jako pracownik i 

po tym co usłyszeliśmy od mieszkańców że nie traktujemy właścicieli nieruchomości którzy 

zobowiązani są ponosić tą opłatę równo ponieważ wszyscy powinni płacić tyle samo. Tak jak 

wspomniałem wcześniej przy pokazaniu tego jak wcześniej układały się stawki tej opłaty, 

gospodarstwa pięcioosobowe aktualnie na osobę przy stawce bez kompostownika płacą 9 zł 

od osoby przy kompostowniku jest to 8 66zł a wcześniej przy stawce 17 80zł płaciły 3 zł 56 

gr tak jakby na osobę, więc tutaj różnica jest znaczna więc my jako referat chcieliśmy to 

urealnić i wprowadzić niejako taką sprawiedliwość i równe traktowanie wszystkich.  

Radny Sylwester Kozłowski 

A mam jeszcze jedno pytanie panie Michale. Porównałem stawki które obowiązują w gminie 

Bieliny, liczba mieszkańców jest podobna do liczby mieszkańców na terenie naszej gminy 

przetarg który został ogłoszony i jest o 150 000 niższy niż u nas u nas było 1254000 Gmina 

Bieliny 1 100 000 na stronie internetowej jest podane. I stawki jakie przyjęła rada od osoby to 

jest 11 zł dwie osoby 23 zł 3 osoby 34,50zł 4 osoby 46 zł 5 osób 55 zł, są dużo niższe z czego 

może to wynikać taka różnica oprócz tego no bo mamy 150 000 różnicy w samym przetargu 

tak ale to nie jest duża różnica w porównaniu do tych stawek.  

Michał Jasiak 

Powiem tak mam, my jako pracownicy mamy kontakt z Gminą Bieliny i wymieniamy się 

swoimi doświadczeniami i pomagamy sobie. Proszę Państwa w gminie Bieliny nie znam całej 

specyfikacji przetargu ale z tego co pamiętam w Gminie Bieliny firma nie wyposaża 

właścicieli nieruchomości w pojemniki na odpady zmieszane, to może wynikać to będzie w 

tej różnicy o której Pan Sylwester wspomniał czyli 150 000 czyli firma nie wyposaża w 

pojemniki to jest raz. Gmina Bieliny wymagała aby całą gminę robić chyba w jeden dzień 

rzecz... wykonawca rzuca wszystkie siły wszystkich śmieciarki wszystkie samochody na 

gminę, i cała gmina jest robiona w jeden dzień. Rada Gminy Bieliny miała wcześniejszą 

uchwałę gdzie stawki były troszkę niższe ale przypuszczam że po przetargu, który 

rozstrzygnęli też pod koniec grudnia te stawki zostały nie tyle za okrąglone ale widocznie 

troszkę podwyższone bo tam chyba jedna osoba płaciła 11,23 o ile dobrze pamiętam, nie ma 

tej uchwały niestety przed sobą to może z tego z samej struktury ilościowej, ile 

nieruchomości... na ilu nieruchomościach zamieszkuje jedna osoba na ilu nieruchomościach 

zamieszkują dwie osoby. To można porównać z ilością gospodarstw jednoosobowy, 

dwuosobowy. I tu ta struktura może być troszkę inna ponieważ u nas najwięcej już proszę 

państwa sobie znajdę tu może chodzić właśnie o taką strukturę ile osób, ile gospodarstw 

domowych z konkretną ilością osób jest. U nas największy procent udziału przy złożonych 

deklaracjach na ilość mieszkańców w 8167 to największy procent udziału mają gospodarstwa 

gdzie zamieszkuje jedna osoba tj. 20,66% a później są gospodarstwa trzyosobowe 19% 



później są dwuosobowe 18% no i czteroosobowy jest 17 i później jest znaczny spadek 

ponieważ nieruchomości na których zamieszkuje pięć osób jest około 11%, więc te różnice 

mogą wynikać właśnie z tego, że ta struktura w ilości mieszkańców zamieszkujących 

konkretną nieruchomość może się różnić od specyfiki naszej Gminy.  

Radny Sylwester Kozłowski 

Czyli najbardziej pokrzywdzona jest ta grupa 4, 5 osób.  

Michał Jasiak 

Powiem tak, ta grupa 4, 5 osób nie była poprzedzona w latach poprzednich bo im więcej osób 

w gospodarstwie domowym tym mniejsze płacili opłaty. No teraz chcemy po prostu to 

wszystko wyrównać, radny Robert Klefas słusznie zauważył że mogliśmy to zrobić już w 

zmianach na 2020 rok, nie jestem w stanie powiedzieć jak by się to wyglądało teraz, mogłoby 

to być na przykład taka podwyżka jaka jest teraz czyli z wcześniejszej kalkulacji czyli z około 

11 - 11,50 przechodzilibyśmy na stawkę 14,10zł. Mieliśmy już taką podwyżkę w 2016 roku 

czy 2015 z 15zł na 18,50 tam było właśnie podniesione 3,50. Jednak ta stawka od 

gospodarstwa ryczałtowa no nie uwzględniła ilości osób ale była stała. Tutaj tak jak mówię no 

przede wszystkim nam i chcemy żebyśmy traktowali wszystkich równo. Niestety nie da się 

tego tak zrobić żeby ktoś nie był pokrzywdzony.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję bardzo kolega Robert prosi o głos, ja jeszcze tylko chciałbym też tutaj przychylić się 

do tego co pan Michał mówi że jednak ten długo wzroczność kolegi Roberta tutaj była 

naprawdę trafiona i to o czym mówił rok temu pamiętam no szacun dla niego i rzeczywiście 

może byłoby dużo lepiej gdybyśmy rok wcześniej podjęli właśnie tą uchwałę gdzie ta stawka 

by była od jednej osoby. Bardzo proszę kolego Robercie.  

Radny Robert Klefas 

Dziękuje Panie Przewodniczący. Panie Michale zwracam się do pana jeszcze raz otóż nie 

wymagał bym od pana tego ażeby przewidzieć jakie będą koszty na 2020 jakie by były, a 

jakie były na 2021 ja cały czas staram się zaznaczyć jedną rzecz że mielibyśmy już system 

wdrożony, system by już funkcjonował dziękuję.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję bardzo o głos prosi burmistrz Bardzo proszę.  

Burmistrz Andrzej Gąsior 

Szanowni Państwo ja jeszcze chciałem do powiedzieć ponieważ wywiązała się dyskusja jeżeli 

chodzi o stawkę która wynikała z przetargu w naszej Gminie ja chciałam to wrócić do tej 

rozmowy do porównania z gminą Bieliny. Gmina Bieliny po przetargu jest dopiero pierwszy 

raz zastosowała przetarg tak zwany tonażowy, czyli nie uczestniczyła jeszcze w tym 

tonażowym czyli nie miała zweryfikowanego tonażu który myśmy w tej chwili w tej 

specyfikacji przetargowej musieli ustalić. Czyli myśmy bazowali na roku 2020 i ten przetarg 

żeśmy rozstrzygali w oparciu dane z roku 2020 mając dane jeżeli chodzi o tonaż wywożonych 

śmieci. Natomiast Gmina Bieliny jeszcze tego nie miała jest po raz pierwszy w tym, więc te 

szacunki tak naprawdę jeżeli chodzi o tonaż będą znane dopiero w następnej specyfikacji 

przetargowej. A przypomnę że Gmina Waśniów ma kwotę 15,5 zł za śmieci od osoby to taka 

skala porównawcza, o której tutaj żeśmy rozmawiali. Także i te dane niektóre nie można 

porównywać jeżeli chodzi o Gminy, gdyż Gminy rozwijały się tutaj w przetargach i to 

zdecydowanie były gminy które ustalał przetarg na przykład na pół roku ponieważ sytuacja 

jeżeli chodzi o gospodarkę śmieci na wysypiskach była tak dynamiczna że nie byli w stanie 

przewidzieć po prostu rozstrzygnięcia przetargowego na takim normalnym poziomie, który 

nie wiązałby się z ogromnym wzrostem dla mieszkańców i dlatego zabezpieczały się tym że 

ustalały przetarg na pół roku i później czekały jak się sytuacja rozwinie. Dziękuję bardzo.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję bardzo kolega Robert Klefas bardzo proszę.  



Radny Robert Klefas 

Dziękuję Panie Przewodniczący. Panie Burmistrzu w gminie Waśniów zapoznałem się 

troszkę ze specyfikacją przy znacząco mniejszej liczbie ludności rozbieżność kilometrażowa 

jest bardzo duża. Dziękuję.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję bardzo. Dyskusja jak co roku nad sprawami Gospodarki Odpadami jest burzliwa i 

zawsze każdy radny chce tego jak najkorzystniejszego rozwiązania dla mieszkańców. Dlatego 

ta dyskusja jest taka długa ja też chciałem podpytać też w innych gminach i rozmawiałem z 

kilkoma przewodniczącym jak wygląda z tymi odpadami komunalnymi. No i wszyscy jednak 

na komisjach jeszcze też miałem wątpliwości czy to tutaj też i do Sylwka czy tą wersję jedną 

osobą i wielokrotność czy można właśnie tak jak było dzielone na że te rodziny cztero, 

pięcioosobowe miał taką mniejszą stawkę naliczaną ale wszystkie Gminy z tego co 

dowiedziałem się na już przechodzą właśnie na naliczanie jednoosobowe to raz, że chyba te 

sprawy prokuratorskie i skarżenie tych uchwał co do jej ważności i prawidłowości to jest 

jedno. A druga sprawa no to każdy z nich też mówi że jednak musi być w sprawiedliwie 

każda osoba musi mieć taką samą stawkę to tak z tych wypowiedzi kolegów Radnych z 

innych Gmin.  

Radny Robert Klefas 

Tu co do sprawiedliwości pełna zgoda.  

 

Głosowano w sprawie: 
w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi i 

ustalenia stawki tej opłaty oraz zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi 

jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w 

kompostowniku przydomowym.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Dawid Marzec, Halina Misiurska, Łukasz Nowak, 

Rafał Piasecki, Grzegorz Rapcia, Jerzy Roman, Adam Sałata, Lidia Wiącek 

PRZECIW (4) 

Ryszard Karpiński, Robert Klefas, Sylwester Kozłowski, Ewa Pastuszyńska 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Grzegorski 

 

Uchwała nr XXXIX/4/2021 
 

 

 

5) w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości, 

 

Michał Jasiak 

Jeżeli chodzi o sam wzór deklaracji jest on zmieniany ze względu a to, że zmieniamy metodę 

samą naliczania opłaty staraliśmy się aby ten wzór był jak najprostszy więc we wzorze 



deklaracji wskazaliśmy stawkę która po podjęciu przez radę miejską uchwały są już wpisane 

więc będzie mniej możliwości błędnego złożenia deklaracji. Natomiast mieliśmy wątpliwości 

co do składanej przez właścicieli nieruchomości nowych deklaracji ze względów na to że 

zmieniamy metodę naliczania związku z powyższym zwróciliśmy się do naszej Kieleckiej 

Izby Obrachunkowej o stanowisko, Regionalna Izba odpowiedziała, że nie musimy zbierać 

nowych deklaracji ponieważ w starym wzorze deklaracji pomimo tego że mieliśmy metodę 

od gospodarstwa zawsze mieszkańcy wskazywali faktyczną ilość osób zamieszkujących więc 

na podstawie deklaracji złożonych w 2020 roku, czy w obecnie złożonych deklaracji 

będziemy wysyłać zawiadomienia dla mieszkańców o zmianie wysokości opłaty.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję bardzo  

Michał Jasiak 

Jeszcze jakbym mógł tutaj z tego miejsca zaapelować jeżeli sytuacja u mieszkańców na 

podstawie wcześniejszych złożonych deklaracji została, jest inna w gospodarstwach np. 3 do 

5 zamiast 5 osób jest 4 i oczywiście drugą stronę tutaj powiem że w 2021 roku będziemy duży 

nacisk dawali na to żeby zweryfikować ilości osób w składanych deklaracjach już 

weryfikujemy sobie deklaracje złożone na koniec 2019 roku z nowymi złożonym 

deklaracjami z 2020 roku plus meldunki ilość zużytej wody w 2020 roku, więc będziemy to 

weryfikować ponieważ troszkę osób z tego naszego systemu ubyło i będziemy chcieli, że tak 

powiem te ilości urealniać.  

 

 

Głosowano w sprawie: 
w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Robert Klefas, Sylwester Kozłowski, Dawid 

Marzec, Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Ewa Pastuszyńska, Rafał Piasecki, Grzegorz 

Rapcia, Jerzy Roman, Adam Sałata, Lidia Wiącek 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Grzegorski, Ryszard Karpiński 

 

Uchwała nr XXXIX/5/2021 
 

 

 

6) w sprawie uchwalenia „Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 

wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych będących w posiadaniu Gminy Nowa Słupia na 

lata 2021-2023”, 

 

 

Burmistrz Andrzej Gąsior 

Dziękuję Panie Przewodniczący, Wysoka Rado dokument pod tytułem wieloletni plan 

rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych będących w 



zasobie gminy Nowa Słupia na lata 2021 - 23, to jest dokument który wymaga, jest jednym z 

wymogów jest to dokument, który jest potrzebny i jest jednym z wymogów ustawy o 

zbiorowym zaopatrzeniu w wodę. I taki plan został przygotowany zgodnie z wymogami tej 

ustawy on jest potrzebny również stanowi podstawę do określenia i zatwierdzenia przez Radę 

Gminy taryf zaopatrzenia grupowego w wodę. Ten dokument przedstawia Szanowni państwo 

te decyzje które podejmowała rada na przestrzeni ostatnich lat on jest aktualizowany o 

aktualne przedsięwzięcia inwestycyjne i modernizacyjne na naszej sieci kanalizacyjno - 

wodociągowej oraz również urządzeń które są budowane czy modernizowane przez nas wraz 

z o kosztorysowaniem. Jeżeli chodzi o inwestycje to również środki które są zaangażowane ze 

środków unijnych oraz środków własnych i przestawiają rozpisane o te inwestycje na 

najbliższe lata tak jak powiedziałem ten dokument jest wymagany, wymaganym dokumentem 

w sprawie zbiorowego zaopatrzenia w wodę mieszkańców oraz przy ustalaniu taryf. Dziękuję 

bardzo.  

 

 

Głosowano w sprawie: 
w sprawie uchwalenia „Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 

wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych będących w posiadaniu Gminy Nowa Słupia na 

lata 2021-2023”,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Ryszard Karpiński, Robert Klefas, Dawid Marzec, 

Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Ewa Pastuszyńska, Rafał Piasecki, Grzegorz Rapcia, Jerzy 

Roman, Adam Sałata, Lidia Wiącek 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Grzegorski, Sylwester Kozłowski 

 

Uchwała nr XXXIX/6/2021 
 

 

 

7) w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXVI/87/20 Rady Miejskiej w Nowej Słupi z dnia 27 

listopada 2020 r. w sprawie udzielenia z budżetu Gminy pomocy finansowej w formie dotacji 

celowej dla Województwa Świętokrzyskiego na wykonanie przez Świętokrzyski Zarząd Dróg 

Wojewódzkich w Kielcach zadania pn.: Opracowanie dokumentacji projektowej dla zadania 

pn.: „Budowa ciągu pieszo – rowerowego jednostronnego w ciągu DW751 za rowem, szer. 

3,0 m od km 18 + 750 (skrzyżowania m. Dąbrowa Górna) do km ok. 26 + 700 (m. Mirocice) 

dł. 7,8 km”, 

 

 

 

 

Głosowano w sprawie: 
w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXVI/87/20 Rady Miejskiej w Nowej Słupi z dnia 27 

listopada 2020 r. w sprawie udzielenia z budżetu Gminy pomocy finansowej w formie dotacji 



celowej dla Województwa Świętokrzyskiego na wykonanie przez Świętokrzyski Zarząd Dróg 

Wojewódzkich w Kielcach zadania pn.: Opracowanie dokumentacji projektowej dla zadania 

pn.: „Budowa ciągu pieszo – rowerowego jednostronnego w ciągu DW751 za rowem, szer. 

3,0 m od km 18 + 750 (skrzyżowania m. Dąbrowa Górna) do km ok. 26 + 700 (m. Mirocice) 

dł. 7,8 km”,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Ryszard Karpiński, Robert Klefas, Halina 

Misiurska, Łukasz Nowak, Ewa Pastuszyńska, Rafał Piasecki, Grzegorz Rapcia, Jerzy 

Roman, Adam Sałata, Lidia Wiącek 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Grzegorski, Sylwester Kozłowski, Dawid Marzec 

 

Uchwała nr XXXIX/7/2021 
 

 

 

8) w sprawie wstępnej lokalizacji przystanków komunikacyjnych w ciągi drogi powiatowej, 

 

Kierownik Marek Partyka 

Dziękuję. Otóż Szanowni Państwo w związku z tym że na naszej gminie pojawiła się linia 

użyteczności publicznej i dostaliśmy sygnały że zbyt mało przystanku na tej linii funkcjonuje 

w związku z powyższym zaproponowaliśmy państwu przyjęcie w uchwale dodatkowych 

dwóch przystanków jeden przystanek byłby zlokalizowany w Starej Słupi góry tutaj trochę 

przed szkołą jakieś 200 metrów w stronę drogi wojewódzkiej, natomiast drugi przystanek 

byłby zlokalizowany przy krzyżówce w Cząstkowie. Oczywiście jest to wstępna lokalizacja 

przystanków takie przystanki muszą być zaopiniowane przez komisję, która będzie do tego 

powołan a przez Starostwo Powiatowe w Kielcach z udziałem między innymi policji gminy i 

przedstawiciele starostwa. Jeżeli t aka opinia będzie pozytywna takie przystanki dopiero 

następną uchwałą już o ostatecznej lokalizacji będą mogły być przyjęte. Dziękuję bardzo.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję bardzo. Ja tylko Panie kierowniku dodam że jak już będą te przystanki 

umiejscowione to też żeby rozkład jazdy był umiejscowiony żeby ludzie wiedzieli o której 

godzinie mogą ruszyć z danego przystanku.  

Kierownik Marek Partyka 

W kwestii wyjaśnienia rozkłady jazdy jest obowiązek przewoźnika ale oczywiście postaram 

się dopilnować. Dziękuję.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dobrze dziękuję bardzo, o głos prosi kolega Grzegorz Rapcia bardzo proszę.  

Radny Grzegorz Rapcia 

Ja troszeczkę inną sprawę to znaczy związaną z tą linią użyteczności publicznej. Panie Marku 

za tą linię użyteczności publicznej to odpowiadam organ Gminy ją tworzy czy to na wniosek 

przewoźnika czy to przewoźnik ją tworzy? Tutaj mam paru mieszkańców, którzy dopytują się 

o taką linię Dębno - Nowa Słupia, o utworzenie takich i dlatego właśnie p ytam się jak to 

wygląda z prawnego punktu widzenia. Dziękuję.  



Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję bardzo Panie Kierowniku bardzo proszę.  

Kierownik Marek Partyka 

Dziękuje. Linia użyteczności publicznej może być stworzona na trasie na której takiej linii 

jeszcze nie ma. Z tego co wiem na trasie Dębno Jeziorko kursują busy. Ta linia która tutaj 

była utworzona była utworzona na wniosek między innymi przewoźnika, który zaproponował 

nam stworzenie takiej linii i oczywiście my jako my jesteśmy jako gmina organizatorem 

natomiast wykonawcą jest ten że przewoźnik, który takie usługi świadczy, ale podkreślam że 

linia użyteczności publicznej możliwość do utworzenia na takiej trasie na której nie kursują 

linie regularne czy to busy czy PKS czy autobusy. Dziękuję.  

 

 

Głosowano w sprawie: 
w sprawie wstępnej lokalizacji przystanków komunikacyjnych w ciągi drogi powiatowej,.  
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9. Sprawy różne. 
 

Radna Ewa Pastuszyńska 

Witam wszystkich bardzo serdecznie mam pytanie do Pana Burmistrza ponieważ mieszkańcy 

pytają cały czas o oświetlenie na odcinku Nowa Słupia do Baszowic, zresztą my jako Radni 

składamy co roku wnioski w tej sprawie bo ten chodnik jest niebezpieczny bardzo dużo ludzi 

teraz tędy chodzi i do pracy dojeżdżają, chodzą tym chodnikiem wieczorem tam jest bardzo 

niebezpiecznie. I chciałam zapytać jaka jest szansa na budowę tego oświetlenia i w jakim 

czasie. I mam jeszcze prośbę w imieniu mieszkańców ponieważ droga dojazdowa do pól od 

ulicy Bodzentyńskiej koło pomnika może, że tak nazwę na lewo no był tam kiedyś wypadek 

wstawione są takie betony żeby woda nie wylewała się na tą drogę i po prostu no nie było tam 

tak przejazdu i mieszkańcy którzy mają tam pola uprawne zaczęli jeździć po takim polu 

mieszkańca który jest no pierwszy w tej drodze. Właściciel ten najął sobie geodetę wymierzył 

ten grunt i zagroził w tej chwili, a że tam jest od tego pomnika bardzo zarośnięte i w ogóle w 

tej chwili tej drogi dojazdowej nie ma tak że na wiosnę myślę, że nie będą mieli jak dojechać 

do tych pól bo tam w tej chwili jest taki wąski przesmyk dosłownie na taczkę bardzo bym 

prosiła w imieniu mieszkańców aby... No mamy koparkę może jak tylko trochę pogoda się 

zmieni żeby można było tam trochę poprawić to, ten wjazd, żeby mieszkańcy mogli do tych 

pól dojechać, wyciąć tamte drzewa może koło tego pomnika bo w tej chwili nie ma jak 



przejechać. No ten mieszkaniec zagrodził także zwężyło się to całkowicie i nie ma przejazdu. 

Zresztą tą drogę też żeśmy zgłaszali zawsze wnioski do budżetu o poprawę tego dojazdu do 

tych pól tam, bo w tej chwili nie ma wcale tego dojazdu. Dziękuję.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję bardzo. B ardzo proszę będziemy po kolei od razu też i odpowiadać.  

Kierownik Marek Partyka 

Co prawda było do Pana Burmistrza ale postaram się odpowiedzieć jeżeli chodzi o sprawę 

oświetlenia w zeszłym roku ogłosiliśmy zapytanie ofertowe na wykonanie projektów na 

ponad 20 odcinków tych oświetleń, które Państwo żeście zgłaszali w zasadzie chyba 

wszystkie, które były zgłaszane zostały uwzględnione i tam również jest uwzględniony ten 

odcinek tutaj pani... który zgłasza pani radna Ewa Pastuszyńska między Baszowicacmi a 

Nową Słupią. Objechaliśmy już z projektantem te wszystkie odcinki ma wiedzę dostał mapę 

od nas no i będzie tak te projekty realizował, termin realizacji projektów to jest koniec 

sierpnia tego roku. Jeżeli się oczywiście wyrobi z tymi projektami to planujemy przynajmniej 

kilka odcinków tego oświetlenia w tym roku wykonać, pozostałe oczywiście w miarę 

dysponowania środków finansowych w budżecie Gminy będziemy realizowali w roku 

przyszłym. Jeżeli chodzi o tą drogę jest to sprawa świeża przynajmniej do naszego referatu 

mojego referatu nie dochodziły głosy że ktoś zagrodził część drogi czy sobie coś wymierzał. 

Oczywiście sprawdzimy ten stan faktyczny jaki jest, stan prawny też i zobaczymy jeśli się da 

oczywiście tą drogę udrożnić na wiosnę to takie takie prace zostaną wykonane. Dziękuję.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję o głos prosił kolega Dawid Marzec bardzo proszę.  

Radny Dawid Marzec 

Dziękuję bardzo ja co prawda nie w swoim imieniu ale przed chwilą miałem telefon od od 

kolegi Marcina Grzegorski, który nie może z powodów osobistych uczestniczyć w 

dzisiejszych obradach, na komisjach padło pytanie do do pani skarbnik więc bardzo bym 

prosił o odpowiedź o wpływ z podatku PIT do urzędu gminy bardzo bym prosił o odpowiedź. 

Dziękuję bardzo.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję czy pani skarbnik jest w stanie w tej chwili udzielić takiej odpowiedzi? Czy 

potrzeba jest jakiegoś czasu?  

Skarbnik Edyta Durak 

Nie właśnie dlatego też się zgłosiłam do dyskusji żeby tutaj odpowiedzieć. Chciałam 

poinformować że wpływy z podatku dochodowego od osób fizycznych w roku 2020 wyniosły 

6 655 906 zł.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję bardzo czyli to był ten głos który był zgłaszany. Dobra dziękujemy bardzo. O głos 

prosi kolega Ryszard Karpiński bardzo proszę.  

radny Ryszard Karpiński 

Mam pytanie do Pana Burmistrza. Panie Burmistrzu ja już to pytanie panu zadawałem 

ostatnio na komisjach, proszę powiedzieć w kilku słowach na temat wody tam koło 

Biedronki. No bo przyjęliśmy plan rozwoju modernizacji tych urządzeń w czasie Wiosny 

wiadomo że mamy braki zawsze z wodą a szczególnie przedsiębiorcy tak, nie będę wymieniał 

nazwisk bo nie można dzisiaj, nie mają wody i tylko w paru słowach. No to wiadomo że nam 

poprawi tą sytuacje. Dziękuję.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję bardzo. Pan Burmistrz tak bardzo proszę.  

Burmistrz Andrzej Gąsior 

Dziękuję panie przewodniczący jeżeli chodzi o studnie którą w tej chwili wykonujemy w 

Nowej Słupi powyżej Biedronki tak wszyscy ją określamy, to jest inwestycja ponad 2 



milionowa ona jest w systemie zaprojektuj i wybuduj i wygrała ją firma która wykonuje w tej 

chwili to jest firma Kielecka, która wygrała ten przetarg ona wykonuje do końca kwietnia ma 

wykonać dokumentację. Natomiast do końca roku jeżeli chodzi o wykonawstwo już 

praktyczne studium, także jest to na etapie w tej chwili dokumentacji. My przynajmniej raz w 

miesiącu spotykamy się z firmą analizujemy na jakim etapie to jest firma nas tu powiadamia, 

na razie nie mam jakieś zagrożeń opóźnień jeżeli chodzi o tą inwestycję. Mamy również 

rozstrzygnięty przetarg w zasadzie rozstrzygamy przetarg na oczyszczalnie ścieków w Starej 

Słupi jest to bardzo poważna inwestycja dla myślę, że o strategicznym znaczeniu, w ogóle dla 

rozwoju całej Gminy na najbliższe wiele wiele lat. I wpłynęły trzy oferty jesteśmy na etapie 

zbierania dokumentacji kosztorys przypomnę to jest około 8 000 000 zł inwestycja około 

ośmio milionowa, z czego wkład własny tam jest prawie 4 000 000 zł, i w tej chwili 

rozstrzygamy dokumentację przetargową najniższa oferta 7 900 000zł, trzecia najwyższa 14 

000 000. Musimy te dokumenty pozbierać sprawdzić po prostu ich prawidłowość ewentualnie 

rozstrzygnąć przetarg. Jest to inwestycja na której nam bardzo zależy i myślę że to inwestycja 

na którą czekają mieszkańcy nie tylko Nowej Słupi ale i wszystkie miejscowości do których z 

których ścieki będą wpływały właśnie do tej oczyszczalni. Dziękuję.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję bardzo czy jeszcze ktoś chciałby w sprawach różnych zabrać głos? Sylwester 

Kozłowski bardzo proszę.  

Radny Sylwester Kozłowski 

Bardzo dziękuję panie przewodniczący na ostatniej sesji zadałem panu pytanie odnośnie 

dostępności mieszkańców do udziału w sesji i chciałbym uzyskać odpowiedź zdalnych sesji.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Nie usłyszałem do końca jeszcze raz bo nie usłyszałem do końca, miałem jakieś zak łócenia.  

Radny Sylwester Kozłowski 

Na ostatniej sesji Panie przewodniczący zadałem pytanie skierowane do pana odnośnie 

możliwości uczestnictwa w sesji mieszkańców naszej gminy, mówię o sesjach zdalnych. 

Padło stwierdzenie że każdy ma dostęp do sesji.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

No nie no w tej chwili jest utrudniony udział w sesji mieszkańców z powodów pandemii która 

panuje w kraju i nie tylko. Dlatego nie mogą uczestniczyć nie tylko mieszkańcy ale nawet i 

sołtysi i nawet radni którzy uczestniczą w sesji uczestniczą zdalnie ze względu obostrzeń, 

które są nałożone przez Ministerstwo Zdrowia i sanepid.  

Radny Sylwester Kozłowski 

Ja doskonale o tym wiem natomiast stwierdzenie padło inne. Dziękuję.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Tak wiem że padło to stwierdzenie był ten temat poruszany na komisjach ja na dzisiaj 

powiem szczerze, że tej kwestii nie jestem przygotowany żeby poruszać ponieważ będę 

musiał odpisać, na pismo, z którym zapoznałem radnych i na pewno do tej kwestii będziemy 

wracać na najbliższej sesji. Dziękuję czy jeszcze ktoś z radnych chciałbym zabrać głos nie 

widzę w takim razie... Jest jeszcze koleżanka Halina Misiurska prosi o głos bardzo proszę.  

Radna Halina Misiurska 

Dziękuję bardzo Panie przewodniczący Witam państwa bardzo serdecznie. Mam tutaj 

zgłoszenie od mieszkańców dotyczy to odśnieżania dróg Powiatowych. Szanowni państwo w 

jeleniowie to nie fajnie to wygląda na drogach Powiatowych gdyż ten pług tylko jedzie i oni 

robi żadnej czynności, odbieram bardzo dużo telefonów i bardzo bym prosiła żeby urząd 

zwrócił na to uwagę. W Jeleniowie jest kilka tartaków przyjeżdżają duże samochody z dużym 

obciążeniem i po prostu przedsiębiorcy oni sami biorą swój sprzęt wyjeżdżają na drogę sobie 

odśnieżają, a godziny wcześniej jedzie pług. Więc no coś tu jest nie tak prawda? Bardzo 



proszę o uczulenie do powiatu żeby po prostu ci którzy wyjeżdżają żeby po prostu się tu 

przykładali do tego odśnieżania. Dziękuję bardzo.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

O głos prosi burmistrz. Ja też panie burmistrzu zanim oddam głos też takie zgłoszenia na 

drogach Powiatowych mieszkańców Cząstkowa też dostałem i o ile drogi gminne są w sposób 

rzetelny odśnieżone i posypane to na drogach Powiatowych jest odśnieżone natomiast są 

posypywane nie całe odcinki Dróg Powiatowych tylko wybrane odcinki tam przy podjazdach 

czy wzniesieniach czy zakrętach. Natomiast rzeczywiście powinni troszkę Ci z powiatu się 

mocniej postarać. Bardzo proszę.  

Burmistrz Andrzej Gąsior 

Dziękuję panie przewodniczący ja jeszcze korzystając z okazji chciałbym na zakończenie 

powiedzieć taką informację nie wszyscy radni byli na ostatnich komisji bo komisję już się 

kończy i tą informację przekazałem kiedy już nie obecnych było kilku radnych ale też 

mieszkańcy nas słuchają sołtysi z pewnością więc chciałbym taką informację przekazać że w 

zasadzie dwie informacje. Jedną tą że tutaj na nasz wniosek który Nasza Gmina również 

pisała do pana premiera wraz ze związkiem gmin Gór Świętokrzyskich w sprawie pomocy dla 

gmin, które zostały objęte pomocą rządową dla gmin górskich, które utraciły dochody w 

wyniku martwych sezonów turystycznych i nasza gmina również została zaklasyfikowana do 

takich gór do takich gmin i myślę że to będzie duży zastrzyk jeżeli chodzi o wzmocnienie 

naszego budżetu. Nie wiemy jeszcze jaka to będzie kwota nie chcielibyśmy tutaj tą kwotą 

występować ale na pewno będzie to kwota która znacząco wpłynie na korzyść naszego 

budżetu. Myślę że już nie w niedługim czasie będzie znali tą kwotę na razie składamy 

jesteśmy na etapie wypełniania wniosku. Taki wniosek od wojewody wpłynął są to Szanowni 

państwo środki, które będą liczone za lata 2016-2020 wydatki majątkowe i inwestycyjne, 

więc myślę że Gmina nasza, ponieważ nasza gmina inwestuje pieniądze i to na dużą skale to 

ta pomoc może być znacząca i myślę że tutaj naprawdę to że inwestujemy pieniądze że 

inwestujemy w rozwój naszej gminy to w tej chwili środki które wpływają do naszej Gminy 

są właśnie skutkiem tej naszej polityki inwestycyjnej. Myślę, że na pewno mieszkańcy się 

ucieszą myślę że również Radni, sołtysi również przyjmą to z zadowoleniem. Wpływ takich 

środków te środki będą oczywiście skierowane na nasze inwestycje. I kolejna taka informacja 

to pokłosie tych naszych wyjazdów jeżeli chodzi o przegląd Dróg Powiatowych oraz 

gminnych, pokłosiem tych spotkań jest to że dwie drogi Powiatowe już zostały tutaj są już w 

tej chwili ogłosiliśmy przetarg na wykonawstwo, mówię o drodze powiatowej od drogi 

wojewódzkiej na Ostrowiec do przez Starą Słupie do remizy oraz drugi odcinek Cząstków 

Pokrzywianka Włochy Skały też odcinek drogi powiatowej bardzo zniszczony. To są drogi 

które właśnie był wytypowane przez radnych podczas objazdów oraz drogi gminne i tak 

został wytypowanych 10 dróg gminnych które są w tej chwili ujęte i tak jak powiedzieliśmy 

te drogi zostały przeglądniete przez specjalistę to jest projektanta dróg i zostało pewne 

wypracowane podejście jeżeli chodzi o te drogi. Cześć dróg została zaklasyfikowana do dróg, 

które będą robione na zasadzie koncepcji i to będzie droga Gminna Hucisko Mirocice droga 

wewnętrzna w Jeleniowie, droga w Dębnie droga w Wólce Milanowskiej oraz droga przez 

miejscowość Trzcianka. To są drogi przewidziane do koncepcji i tu mam oczywiście 

kosztorys tych koncepcji gdzie to jest oczywiście wstępny kosztorys on by kosztował ponad 

15 000 zł. Oraz 5 dróg które byłyby prze znaczone jako drogi projektowane poprzez ZRID i 

to byłaby droga Stara Słupia to jest droga prowadząca do oczyszczalni ścieków, droga gminna 

Nowa Słupia ul Kwiatowa. Droga która łączyła by dwa Serwisy a więc na końcu Serwisa 

jednego oraz drugiego łącząca oba te Serwisy uoraz droga Sosnówka łącznik Sosnówka łąki, 

łącznik który łączył by drogę Wojewódzką z drogą gminną oraz droga koło cmentarza to jest 

droga w Nowej Słupi łącząca ulicę Kielecka z ulicę Opatowska mamy tam pewne problemy 

własnościowe chcielibyśmy tam zrobić parking taki pod turystykę pod zagospodarowanie tej 



przestrzeni i oczywiście niezbędne byłoby takie wykonanie takiego zridu który by nam 

uporządkował te własności. Także chciałbym przekazać taką informację i koszt tych 

zridowsich projektów jest oszacowaniu wstępnie na kwotę około 350 000 zł łącznie więc jest 

taka informacja tutaj dla państwa radnych sołtysów oraz mieszkańców że postaramy się 

oczywiście aby te projekty wszystkie uruchomić w odpowiednim czasie no i oczywiście 

chcielibyśmy się przymierzać do realizacji tych projektów. Dziękuję bardzo.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję bardzo o głos prosił kolega Sylwester Kozłowski bardzo proszę.  

Radny Sylwester Kozłowski 

Bardzo dziękuję panie burmistrzu ja mam pytanie odnośnie informacji którą pan przykazał 

dotyczącą pomocy dla gmin położonych na terenach górskich czy ta pomoc będzie tylko 

skierowana dla jednostek samorządowych czy też dla przedsiębiorców? Bo słyszałem że też 

przedsiębiorcy będą się mogli ubiegać o taką pomoc finansową. Dziękuję.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję panie burmistrzu czy...  

Skarbnik Edyta Durak 

Chciałabym odpowiedzieć na pytanie pana Kozłowskiego jeśli chodzi o środki rządowego 

funduszu inwestycji lokalnych dotyczy tylko gmin górskich. Czyli jak sama nazwa mówi dla 

jednostek Gminy.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Czyli nie dlaczego przedsiębiorców tylko dla jednostek tak samorządu trudny No dobrze 

kolega Sylwek jest tak nie wiem może być może nie zrozumiałem informacji którą usłyszymy 

wiadomościach natomiast jest możliwość też zwolnienia przedsiębiorców prowadzących 

swoją działalność na terenach gór Właśnie objęte tą pomocą czyli gór terenu gmin z terenów 

górskich zwolnieniem z podatku od nieruchomości to jest inny rodzaj pomocy czy to jest też 

tym zakresie Dziękuję dziękuję bardzo przepraszam skarbnik tak chodzi o zwolnienie z 

podatku od nieruchomości innej ustawy ustawy o szczególnych tam rozwiązywania jak Tychy 

tak z drugiego marca zmianie tej ustawy Aczkolwiek ta rządowego funduszu jest to z innej 

ustawa gwiazdy składników Zaraz zobaczę w tej chwili na internecie Gminy położone na 

terenach górskich otrzymają wsparcie będą one mogły skorzystać ze wsparcia wynikających z 

nich wydatków na inwestycje w latach 2016 20 oraz w postaci 80% rekompensaty na 

zwolnienie przedsiębiorców z podatku od nieruchomości bardziej o to Czyli jeżeli my jako 

gmin bo nigdy byśmy przedsiębiorców z podatku od nieruchomości Oczywiście tych 

przedsiębiorców którzy stracili najwięcej na pandemi Cobi moglibyśmy się starać o zwrot 

tych kosztów z budżetu państwa a w ten sposób moglibyśmy pomóc przedsiębiorcą ustawię 

zaraz będę z tobą jest lub słowo Albo 40% wydatków majątkowych lub 80% od dochodów 

utraconych z tytułu zwolnienia w podatku od nieruchomości więc skoro jesteś albo z jednej 

albo z drugiej, wiadomo że u nas tych wydatków majątkowych wstępnie za 2020 rok jest 

ponad 19 milionów więc bardziej nam się opłaca skorzystać z tej pomocy.  

Radny Sylwester Kozłowski 

Znaczy tu jest napisane nie "lub" tylko "oraz" ale proszę sprawdzić może...  

Skarbnik Edyta Durak 

Ja już dyskutowałam na temat tej uchwały z osobą która przyjmuje wnioski i zdecydowanie 

jest "lub" trzeba ściągnąć do miana artykułu tam z gazety jeśli można powiedzieć tylko 

typowo do Dziennika Ustaw.  

Radny Sylwester Kozłowski 

Dziękuję Pani bardzo.  

 

 

 



10. Zamknięcie obrad. 

 

Widzę że wyczerpaliśmy wszystkie sprawy które były związane z dzisiejszą sesję jeszcze 

muszę tylko zamknięcie obrad. Tutaj chciałbym ponieważ kolega Sylwek mówił o tym co się 

działo na ostatniej sesji nie chciałbym do tego wracać dziś, my będziemy nad tym jeszcze 

dyskutować na najbliższych sesjach był też w ubiegłym roku posiedzenie takie nieformalne 

wszystkich radnych gdzie też był taki zaistniał problem tam takiego konfliktu, chciałbym tą 

kwestię też wyjaśnić i do tego też wrócić w najbliższej przyszłości żeby te kwestie były 

dogłębnie wyjaśnione ale to tak jak mówię może w najbliższych na najbliższej sesji. 

Natomiast bardzo serdecznie dzisiaj dziękuję za udział w dzisiejszej sesji, która była tak jak 

widać o godzinie bardzo owocna i długa, no ale to było związane z tym że dyskutowaliśmy na 

temat kolokwialnie mówiąc wywozy naszych odpadów komunalnych jest to temat bardzo 

wrażliwy bardzo czuły i co roku wraca mocna dyskusja jest to dyskusja można porównywać 

ją z dyskusją przy uchwalaniu budżetu bo też jedna z dłuższych dyskusji która jest... którą 

prowadzimy na komisjach i na sesji. Dlatego bardzo serdecznie dziękuję za udział w 

dzisiejszej sesji zarówno wszystkim radnym którzy zdołali zalogować się i uczestniczyć jak i 

wszystkim gościom którzy uczestniczyli w dzisiejszej sesji. Zamykam 39 sesję rady miejskiej. 

Dziękuję jeszcze raz do usłyszenia i do zobaczenia 

 

  

Protokołował 

  


